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4. STYRETS KOMMENTARER 2022 

Rapport fra styret   
Det er med stor glede at styret kan meddele at Bergens Jæger- og Fiskerforening (BJF) er en forening i 
rivende utvikling! I 2022 tangerte vi igjen flere rekorder og kan vise til en god utvikling siste år med en økning 
i medlemsmassen på hele 18,2% og en økning i omsetning på 26,5%. Andre foreninger vi kan sammenligne 
oss med har hatt en medlemsvekst på 6,2%. 
 
På bakgrunn av den positive utviklingen har styret jobbet aktivt med å profesjonalisere og digitalisere driften 
av foreningen, for å kunne imøtekomme videre vekst og utvikling. Samtidig som det har blitt lagt til rette for å 
møte morgendagens krav til regnskapsføring og drift. Den økonomiske utviklingen i BJF nærmer seg 
kravene til å måtte engasjere statsautorisert revisor. Styret har derfor sett behov for å gjøre en del endringer i 
den daglige driften av foreningen i forbindelse med betalingsløsninger, påmeldinger, avlønning av 
instruktører og avlønning av andre som utfører arbeid for foreningen. Utvikling vi opplever setter krav til oss 
som forening. Både til styret, men også til alle som har tillitsverv i foreningen. Det setter og krav til hvordan 
våre medlemmer forventer å bli møtt på kurs og på skytebane 
 
Betalingsløsning 
BJF har til eksempel ca. 20 åpne inkassosaker, så det er derfor besluttet å innføre iZettle som 
betalingssystem, for å sikre oppgjør på stedet. Beslutning er tatt i samsvar med anbefalinger fra 
regnskapsfører. iZettle betalingsterminal er et anerkjent og godkjent betalingssystem som gjør det mulig 
for oss å ta imot kortbetalinger – når som helst og hvor som helst.  
 
Påmelding til jegerprøvekurs 
Det er også innført «online» påmelding til jegerprøvekursene via hjemmesiden til BJF, noe som letter 
arbeidet med koordinering og samtidig gir en god status over kurs og kapasitet.  
 
Skyteanlegget 
Det er fremdeles en del arbeid som må gjøres på skyteanlegget på Kismul. I tråd med beslutning på 
årsmøtet 2022 har vi satt i gang utvidelse av 100 meters banen, og  utvidelsen fra 9 til 14 skiver. Dette 
arbeidet sluttføres snart, så det er bare å glede seg. Takk til alle som har bidratt og hjulpet med dette 
arbeidet.  

Haglebane 3 er ferdig planlagt og søkt om endring på, så her starter graving snart. Det ligger mye arbeid 

bak både denne og utvidelse av 100 meter, så det er høyt aktivitetsnivå. Avtalen med FM-gruppen må 
følges opp hele tiden, noe som er tidkrevende. Men vi har fått mye godt arbeid igjen fra dem. Så dette er 
en god avtale for BJF. 

Det er montert en del nytt lys på klubbhus og rifle standplass. I tillegg har det blitt ryddet opp i en del 
gamle rør, og utbedre elektrisk anlegg flere steder. Alt er utført av fagfolk.  

Det er kjøpt inn nye våpen til hagle og jegerprøvekurs/junior skyting.  

Oppsummert; anlegget på Kismul vedlikeholdes og utbedres kontinuerlig.  
 
Medlemsmasse og forventninger til foreningen 
Medlemsmassen vår endrer seg, vi er mange flere unge voksne. Og vi ser hvordan forventningene endrer 
seg. De yngre generasjonene forventer mer å komme til duk og dekket bord. Tidsklemmen gjør at mange 
medlemmer ikke kan prioritere dugnad og frivillig arbeid, slik den eldre generasjonen har gjort. Sannsynligvis 
kommer de tilbake og kan bidra mer etterhvert. Men det er vanskeligere å få medlemmer til å stille på 
dugnad og frivillig arbeid.  
 
Medlemmene våre forventer en god medlemsservice, både før de er blitt medlem, og etter de har meldt seg 
inn. Vi må og jobbe for å holde på medlemmene våre. Og det krever selvfølgelig mer når vi er blitt større. 
Derfor har styret valgt å leie inn hjelp til medlemsservice, koordinering av kurs og aktiviteter, søke midler, 
koordinere byggeprosjekter, ta seg av mye av den daglige driften av foreningen, og drive markedsføring i 
sosiale medier. Veksten har ikke kommet gratis, men det gir oss som forening en ekstremt solid økonomisk 



 

www.bjf.no 

4 

trygghet med økte inntekter veksten faktisk gir oss. Og vi kan gå løs på utbygging av Kismul uten å låne 
penger. Det er en sunn måte å vokse på, bygge stein på stein. 

Utfordringer 
Styret opplever at det beklageligvis har vokst frem en uformell maktstruktur i BJF. Dette involverer en liten 
gruppe personer som har hatt, eller har tillitsverv i foreningen. Det har til dels vært utfordrende for styret å 
innføre tiltak for profesjonalisere driften i foreningen, da det har vært stor motstand for endringer i enkelte 
utvalg. Noen valgte derfor ikke å følge styrets vedtak. Styret har dessverre måtte bruke ekstra mye tid på 
enkeltpersoner i denne forbindelsen.  
 
Styret er det lovlig valgte organet for å ivareta foreningens daglige drift. Styret som sitter i dag er et tydelig 
styre, som involverer seg i alle deler av foreningens drift. Slik styret opplever det, foregår det et maktspill, 
og en aktiv undergravelse av det lovlig valgte styrets virke. Slik oppførsel er uakseptabel. Styret har tatt tak 
i dette og vært tydelig på at det er en illojal oppførsel. Styret har gått i dialog og prøvd å løse dette på en 
saklig og konfliktdempende måte, men opplever at det ikke har gitt resultater.  
 
Uformelle maktstrukturer er svært ødeleggende for miljøet i foreningen, og har kommet til uttrykk i mye 
negativ omtale om styret til medlemmer og eksterne aktører. Styret ber derfor årsmøtet tydelig ta avstand 
fra denne typen uformelle maktstrukturer og illojale oppførsel. 

Oppsummering 2022 
Avslutningsvis vil vi rette en takk til  

• alle medlemmene som var involvert i avviklingen av NM i Jaktfeltskyting og elgbane 2022. Det ble et 
svært vellykket NM på Ulven. NJFF sentralt var svært fornøyd, og skytterne var og veldig godt fornøyd. 
Så vi klarte det! NM 2022 på vestlandet var en suksess! 

• Alle frivillige som deltar i utvalg, som instruktører, som standplassledere og annet arbeid i forening. 
Sammen skal vi være stolt av det vi har gått gjennomført.  

 
Vi har gått fra å være en forening for de spesielt interesserte til å være en forening for alle! Og det skal vi 
være så innmari stolt av alle! 
 
 
 

5. REGNSKAP 2022 

5.1 RESULTATREGNSKAP 
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5.2 BALANSE 
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Salgsinntekter  
• Inntekter fra utvalgene kr 3 207 898,-   

• Medlemskontingenter kr 436 651,-   

• Mva-kompensasjon kr 215 107,-   

• Annen offentilg tilskudd kr 90 425,-   

• Grasrotandelen kr 39 029,-   

• Øvrige inntekter kr 21 803,-   

• Diverse tilskudd kr 20 000,- 
 
Varekostnad  

• Patroner og lerduer kr 1 133 792,-   

• Fremmedytelse jegerprøven kr 466 080,-   

• Direkte kostnader utvalgene kr 230 131 ,-  

• Honorarer og andre kompensasjoner  

• Honorarer kr 179 888,-   

• Andre kostnader kr 4 008,-   

• Gaver til medlemmer kr 6 178,- 

• Annen driftskostnad - 6 største poster  

• Annen fremmed tjeneste kr 692 275,-   

• Regnskapshonorar kr 125 292,-   

• Drift og vedlikehold bygninger, utstyr, mm. kr 115 468,-   

• Lys, varme kr 111 823,-   

• Arbeidsklær og verneutstyr kr 76 968,-   

 

 

5.3 REVISJONSBERETNING 2022 
 

Undertegnede har revidert årsregnskapet for Bergens Jæger- og Fiskerforening, org. nr. 981 904 
788 for regnskapsåret 2022, et verv undertegnede har bemannet fra og med regnskapsåret 2016. 
Årsregnskapet består av resultat og balanse. 
 
Oppgavene til en internrevisor er å passe på at regnskapet følger lovlig fattede vedtak og de lover 
og regler som gjelder for organisasjonen. Revisor skal sjekke at regnskapet ikke inneholder 
vesentlige feil eller mangler, er i tråd med lovverket og gir et riktig bilde av virksomheten og 
foreningens økonomiske situasjon. 
 
Regnskapet er profesjonelt utarbeidet av ECIT Services AS avd. Bergen, som er et autorisert 
regnskapsbyrå. Revisjonen har bestått i gjennomgang og kontroll av det mottatte materialet som 
regnskapet bygger på. Videre er vurderinger som er foretatt i forbindelse med avstemminger og 
avskrivninger kontrollert. 
 
Undertegnede har i perioden som årsmøtevalg revisor (2016-2021) hatt tilgang gjennom hele året 
på relevant informasjon med tilleggsopplysninger både gjennom regnskapsprogrammet 
foreningen benytter og samtaler med foreningens kasserer og regnskapsfører, og kommentert det 
i sine revisjonsberetninger. I 2022 har revisor ikke hatt denne tilgangen, men kun fått tilgang til 
regnskapet i forbindelse med årsoppgjøret. 
 
Undertegnede har bedt om å få tilsendt styreprotokoller fra 2021 og 2022, men har ikke fått svar 
på henvendelsen. Undertegnede har dermed ikke hatt anledning til å vurdere om pengebruk er i 
henhold til styrevedtak, eller hvordan styrevedtak er fattet med tanke på habilitet, utover det som 
er synlig i styreprotokoller publisert på foreningens nettside 
(https://www.njff.no/hordaland/bergen/aktuelt/styrereferat-arsmotereferat) som er svært 
mangelfullt. 
 
Gjennom stikkprøvekontroll er det avdekket følgende funn: 

• Honorar til to styremedlemmer som overstiger skattegrensen på kr 10.000,- er utbetalt direkte fra 
bank så det er ikke trukket skatt fra utbetalingene. Dette er innberettet av regnskapsfører i etterkant. 



 

www.bjf.no 

7 

• Feil på reiseregninger fra ekstern konsulent. Det er ført bompenger på et strekk mellom 
vedkommendes bostedsadresse og Kismul, et strekk uten bom. 

• Kjøp av konsulenttjenester fra et AS hvor eier/daglig leder har tette bånd til flere av foreningens 
styremedlemmer for kr 688.500,-. Da undertegnede ikke har sett styreprotokoller eller vedtak på 
omdisponering av likvide midler i slike størrelser, kan jeg heller ikke uttale meg om gyldigheten av 
disponeringen, men ønsker samtidig å synliggjøre den. BJFs kostnad med tjenestekjøpet ble økt to 
ganger i løpet av 2022. I perioden januar-juli var kostnaden kr 50.000,- pr måned. I perioden august-
oktober var kostnaden 62.500,- pr måned og i perioden november-desember var kostanden 75.000,-
pr måned. Det er i 2022 fakturert for 12 av 12 måneder. 

• Til sammen tre tilfeller av overfakturering fra to jegerprøveinstruktører i 2022. En nærmere 
gjennomgang av fakturaer til BJF fra foreningens jegerprøveinstruktører avdekket tre tilfeller av 
overfakturering fra en av jegerprøveinstruktørene for 2021. 
Hvorav en faktura på kr 19.000,- sendt 27.desember 2021 som ikke var reell. Avviket ble avdekket 
og rapportert til styret etter årsmøtet 2022. 

• Årsregnskapet slik det ble presentert for revisor inneholdt svært mange og til dels store feilføringer i 
foreningens avdelingsregnskap. Undertegnede har gjennom kontakt med foreningens 
regnskapsfører bidratt til å rette opp i feilføringer avdekket under revisjon. Feilføringer skyldes både 
feil bruk av betalingsløsningen iZettle og menneskelig feil ved kontering. Revisor fraråder bruk av 
iZettle til annet enn «kassaløsning» på skytebanen, da iZettle er en betalingsløsning som er lett å 
misbruke og slikt misbruk er vanskelig å avdekke. Til større innbetalinger som for jakt og 
kursvirksomhet i regi av foreningen anbefales fakturering, da det er lett å kontrollere/revidere i 
etterkant. 

 
Etter undertegnedes oppfatning, er regnskapet avgitt i samsvar med lover og forskrifter og gir et 
riktig bilde av foreningens stilling pr. 31.12.2022. Revisor ønsker å presisere at kontroll er 
gjennomført gjennom stikkprøver, så det kan foreligge forhold som har passert kontrollen. 
Ved godkjenning av regnskapet fratas styret ansvar for regnskapet for kalenderåret 2022. 
 
Terje Wangsholm 
 
 

Styrets kommentar til revisjonsberetning: 

Plikten til revisjon i Bergens Jæger- og fiskerforening (BJF) følger vedtektsbestemmelsen i 
foreningen. Som regel stilles det ingen formelle krav til revisor i mindre foreninger utover at 
vedkommende har noe regnskapsmessig innsikt. Dersom BJF blir revisjonspliktig stiller revisorloven 
strenge krav til uavhengighet og som et utgangspunkt skal ikke en revisor har noen tilknytning til 
virksomheten- utover å være revisor.  

Hensikten med revisjon er en kontroll og gjennomgang av regnskapet, og for å sikre at regnskapet 
ikke inneholder vesentlige feil. Normal praksis er at revisor får tilgang til regnskap når det er 
ferdigstilt og når revisjonen er avtalt med ledelsen. Det er flere grunner til at styret i 2022 endret 
praksis med tilgang til regnskapet. En av grunnen er ønsket om å profesjonalisere driften og derav 
følge vanlig praksis for tilgang til regnskapet. Dersom revisor hadde hatt utfordringer med å bli ferdig 
med revisjonen innenfor gitte frister, så kunne styret selvsagt ordnet med utvidet tilgang. Styret har 
ikke mottatt en slik henvendelse fra revisor. Styret har heller ikke mottatt en forespørsel om 
tilsendelse av styreprotokoller. Praksis for styret å legge ut styreprotokollene på hjemmesiden til 
BJF. Alle styreprotokoller for 2022 som er gjennomført etter årsmøtet ligger på hjemmesiden. Alle 
sakene i styreprotokollene er nummerert i stigende rekkefølge, slik at revisor kunne ved en 
gjennomgang av styreprotokollene som foreligger på hjemmesiden raskt ha avdekket om noen 
protokoller manglet og etterspurt disse.  

Revisor skal i sin revisjonsberetning påpeke dersom det er vesentlige feil eller mangler i regnskapet. 
Revisor har ikke informert styret om sin revisjonsmetodikk eller hvilken vesentlighetsgrense som er 
brukt i revisjonen. Flere av funnene som er indikert i revisjonsberettelsen er korrigert i løpet av 
regnskapsåret og derav ikke en feil i regnskapet. Fokus skal også være på vesentlige feil og dersom 
ekstern konsulent velger å kjøre over Nesttun til Kismul (ofte pga innkjøp eller ærende for 
foreningen) eller fordi veien via Fana Kirke har vært stengt i lengre perioder i 2022- så er det 
innenfor vesentlighetens grenser.  

Dersom revisor var usikker eller trengte mer informasjon om ekstern konsulent sitt engasjement og 
ikke fant dette i regnskapet eller i sin dialog med regnskapsfører, så kunne revisor forespurt styret 
om dette. Vi har ikke mottatt en slik henvendelse. Bakgrunnen for økt bruk av innleid konsulent, er 
økt medlemsmasse i foreningen som har medført økt volum av henvendelser, flere administrative 
oppgaver (søke midler, markedsføring, oppfølgning eksterne parter), utbygging av rifle- og 
haglebane og behov for bistand og oppfølgning i utvalgene.  
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Tidligere praksis med utsendelse av faktura til jegerprøvedeltakerne i etterkant av kurset har 
medføre et stort antall inkassosaker, i tillegg til en ekstrakostnad for BJF ettersom revisor har 
fakturert foreningen 2000 kr per kurs for å sende ut faktura til deltakerne på kurset. I et nytt forsøk på 
å profesjonalisere driften, unngå unødvendige ekstrakostnader og inkassosaker, så vurderte styret 
iZettle som betalingsverktøy. Dette ble anbefalt av ECIT og vi har hatt gode erfaringer med dette på 
skytebanen. Tilgangene må selvsagt kontrolleres jevnlig og følges opp mtp innbetaling av kurs.  

Styret er enig med revisor vedrørende avdelingsregnskap. Avdelingsregnskap er en intern fordeling 
av kostnader og inntekter til de ulike utvalgene. For at dette skal bli riktig må alle fakturaer som BJF 
mottar føres mot riktig utvalg. BJF har ikke vært konsekvent i bruken av avdeligsregnskap og dette 
kan være et fokusområde fremover. ECIT vil på årsmøtet informere om hva som er nødvendig å 
innføre av rutiner og prosedyrer fremover for at regnskapet skal være splittet på avdeling/utvalg.  

Oppsummert, revisjonsberetningen påpeker at regnskapet er avgitt i samsvar med over og forskrifter 
og gir et riktig bilde av foreningen per 31.12.22. Det vil si totale driftinntekter på 4 030 913 kroner og 
et resultat på 243 004 kroner 

 

 

6. STYRETS 
INVESTERINGSFORSLAG 

Investerings Forslag fra styret i BJF 2022-2024   
Det er viktig at vi i BJF gir et godt og fungerende tilbud til medlemmene våre. Skyteanlegget på Kismul er et 
viktig tilbud, og det absolutt mest brukte i foreningen. Det er mye å ta tak i, for å gjøre anlegget på Kismul 
bedre, og har godkjent rammeplan som inkluderer bygging av elgbane og nytt klubbhus, blant annet.   
  
Styret innstiller likevel ferdigstilling av de deler av anlegget som er bygget, men ikke ferdigstilt, og videre 
starte opp med prosjekter som sikrer umiddelbar inntjening for BJF.  
Investeringsforslaget som løper over 2 år, altså 2022/2023 ble godkjent på årsmøtet for 2021.  
Status er oppdatert for årsmøtet 2022: 
  

1. Lyddemping standplass hagle 

a. Innleie av konsulent for å sikre optimal lyddemping, både i valg av materialer og hvordan det 
skal utføres. Kostnad kr 26 000,- 

b. Innkjøp og montering av lyddemping materialer, anslagsvis kr 60 000,- 

Konsulent har vært inne og avgitt rapport. Innkjøp og montering av materialer forventes ferdigstilt i 2023. 
 

2. Ferdigstilling av 100-meter bane, med å kjøpe inn og sette opp 5 nye elektroniske skiver. Dette var 
planlagt og lagt til rette for ved etablering av 100 meter bane. Dette er og en investering som vil gi 
avkastning med en gang, da det i høysesong (mai august) er større trykk på 100 meter banen enn vi 
klarer å betjene. 

a. Elektroniske skiver, anslagsvis kostnad, kr 200 000,- 

b. Råbygg for sikring mot vær og vind, kr 200 000,- 

Elektroniske skiver er kjøpt inn og belastet regnskap for 2022. Råbygg er blir erstattet av container for å huse 
skivene. Container er en raskere måte å få ferdigstilt beskyttelse av skivene. Det blir mye kortere stenging av 
banen som gir oss en bedre totaløkonomi.  
Container ligger inne i budsjettet for 2023. 
 

3. Haglebane 3 

a. Vi har sterk økning i jegerprøve aktiviteter på Kismul. Dette legger beslag på standplass 
hagle hver lørdag det er skyting på jegerprøvekurs. Vi ser også at  jegerprøvekurs lagt til 
helgene, øker. Disse er mest attraktive for elevene. Lørdag er også en veldig godt besøkt 
dag på haglebanene på Kismul.  
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b. Vi ser for oss at bygging av haglebane 3, vil øke tilgjengelighet for hagleskytterne, og  øke 
aktiviteten på haglebanen. Her må vi komme tilbake med kostnadsoverslag.  

Haglebane 3 ligger inne i budsjett for 2023 med sum 300.000.- Planarbeid er ferdig og godkjent ( vimåtte 
gjøre endringer, og søke om disse). Byggestart vår/forsommer 2023 
 

4. 200-meter riflebane, pappskiver 

a. Bruke ressurser fra avtalen med FM-gruppen til å grave ut og legge til rette voller for  å 
etablere en 200 meters bane i forlengelse av 100 meters banen.   

Vi har høy aktivitet nå, og denne blir prioritert hvis økonomi og kapasitet tilsier det. 
 

5. Oppstart elgbane 

a. Elgbane blir ikke høyt prioritert ennå, da dette medfører store kostnader, og gir svært  lite 
inntjening. Det er en skytebane som ikke vil være gå i balanse, men gi utgifter til  drift, uten 
at vi klarer å gå i null, eller tjene penger. Denne vurderingen er gjort etter  kontakt med Os 
Jakt og fiskelag og Åsane Jeger og fiskerforening som har elgbane. De  driver pr. i dag 
elgbanene sine med underskudd. Styret føler ikke vi har økonomi til å bygge en slik bane nå. 
Det vi likevel ser på, er om det byr seg mulighet i samarbeid med FM-gruppen å sprenge ut 
løpebane til elgbanen, som en del av samarbeidet med dem. Da uten  kostnad for BJF i 
første omgang.første omgang.  

 

7. ÅRSMELDINGER 

7.1 RIFLE 

 
2022 har vært et år med høy aktivitet på riflebanen. Måned for måned har vi hatt 
omsetningsøkning i 2022 sett opp mot 2021. Vi hadde rundt 2250 betalende skyttere på jegertrening 
og gjennomførte 850 oppskytinger for disse i løpet av 2022. Vi forventer en fortsatt positiv utvikling i 
2023. Det er verdt å merke seg at BJF faktisk er en av landets største administratorer av oppskyting 
for storviltjegere. Vi var på tredjeplass totalt i 2022 med 850 oppskytinger, dette inkludert lokale 
skytterlag i DFS. 
Kurs og instruksjon har i 2022 foregått i form av spesifikk jaktfelt-trening med erfarne instruktører 
stort sett hver mandag. Dette er organisert av Bjørn Erik Nilsen, Frode Johansson og Dag Mikkelsen. I 
tillegg har vi jaktfelt-trening for jenter på tirsdager, hvor Linn Vassbotn er primus motor, Ronald 
Johannessen og Jan Erik Rognaldsen har instruert. I tillegg til dette har Kristian Andersen og Anders 
Kroken dradd i gang trening for nybegynnere og juniorer på kortholdsbanen. Det er noe etterspørsel 
blant medlemmer og andre brukere om mer intensive skytekurs. Dette har vi arrangert tidligere år 
men det ble ikke tid til det i 2022. Vi håper å være mer aktive på denne fronten i 2023 og vi vil 
henstille til klubbens rifleinstruktører til å bidra. 
NM jaktfelt og elgbane involverte mange av standplasslederne i juli. Både i form av 
standplasskontroll/ledelse og andre frivilligbidrag under NM. Oppgavene ble løst godt på alle felt og 
tilbakemeldingene fra deltagere var positiv. 
BJF planla to terminfestede jaktfelt-stevner i 2022, begge disse ble avholdt som planlagt. En stor takk 
her til Ronald Johannessen, Jan Erik Rognaldsen og alle de andre som var med på å arrangere disse 
stevnene. 
Det ble ingen synlige utvidelser av baneanlegget i 2022. Det betyr ikke at klubben har lagt på 
latsiden. Det har blitt tilført store mengder masser og terrenget rundt skytebanene har blitt formet. 
Planer har blitt lagt for utvidelse av 100m-banen fra 9 til 14 elektronikkskiver. Dette arbeidet vil bli 
ferdigstilt i 2023 og da vil vi kunne gi regionens jegere og skyttere et enda bedre tilbud. Vi har gjort 
vedlikehold på standplassbygg, bane, skiver og skivestativer etter hvert som behovet har dukket 
opp.  
 
Her er det mange som har bidratt, men Øystein Knudsen, Jan Fredrik Monsen, Linn Vassbotn, 
Raymond Wilmann, Ronald, Johannessen, Jan Erik Rognaldsen og Bjørn Atle Skulstad må nevnes 
spesielt. Uten disse hadde vi ikke hatt slike fine skiver å skyte på og såpass orden på materiell og 
utstyr. 
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For 2023 ønsker vi oss en ferdig etablert voll mot haglebanene slik at vi kan bevege oss fritt innenfor 
våre sektorer når det skytes fra haglebanene. Og så ønsker vi oss et etablert hold på +200m hvor vi 
kan skyte mot sikker bakgrunn. Dette har vi planer for og vi regner med at det lar seg ordne snarlig. 
 
Jørn Gjerde 
 
 

7.2 HAGLE 
 
Ligger vedlagt. 
 
 

7.3 KISMUL SPORTSSKYTTERKLUBB 
 
 

Kismul Sportskytterklubb (Kismul SSK) ble i 2013 etablert av skyttere i Bergens Jæger- og 

Fiskerforening (BJF) for å kunne drive skyting i regi av Norges Skytterforbund (NSF) sine 

grener, utover Jaktskyting i regi av Norges Jeger og Fiskerforbund (NJFF). Det være seg 

hagle, rifle, viltmål og pistol. Et annet viktig element i strategien var å legge til rette for større 

deltakelse i forbindelse med stevner ved å kunne tilby kombistevner innenfor grener 

tilhørende både NJFF og NSF. 

 

Kismul SSK har siden etableringen drevet skyteaktivitet ved anlegget på Kismul. Klubben 

hadde ved årsskifte 89 betalende medlemmer og en ser for seg økende medlemstall i tiden 

som kommer. I fjor var det 84 medlemmer. 

Realitetene tilsier at det kun har vært haglebanene som i tilstrekkelig grad har vært ferdigstilt 

for konkurranseaktivitet. Her har det blitt gjennomført tre (3) Olympisk Skeet stevner og 

elleve (11) Nordisk Trap stevner i 2022. 

Organisert pistolskyting har vært utfordrende i året. Men vi ser at også kortholdsbanen 

begynner å få flere og flere brukere. Det har blitt lagt ned mye godt arbeid av enkeltpersoner 

for å få dette til. Utdanning av nye Standplassledere har gjort det mulig å gjennomføre 

treninger uten at vi har gått på kanten med gjeldende restriksjoner. Aktiviteten har begynt å ta 

form og vi forventer økende aktivitet fremover. Det er montert opp skytelys og rødt blinkende 

lys på Kortholdsbanen. Dette gjør at det kan skytes utover kveldene. Det er blitt etablert 

betalingsautomat på treningsskyting som har fungert dårlig i året, slik at det har vært 

vanskelig å betale for trening.. Det viser seg at det er mye skyting som ikke blir registrert i 

loggboken. Dette må vi få bedre rutiner på og følge opp. Som et ledd i arbeidet med å etablere 

styring og kontroll med kortholdbanen har det vært nødvendig å etablere fysisk avlåsing. Det 

vil fremover også bli muligheter for standplassledere tilhørende riflebanen og haglebanen til å 

benytte kortholdbanen ifm. avvikling av jegerprøve og skyting med små kalibre. 

Rifle og viltmål har ingen aktivitet innenfor perioden, men dette kan godt komme etter hvert. 

Kismul SSK har planlagt og terminfestet fem (5) Olympisk Skeet stevner, elleve (11) Nordisk 

Trap stevner i 2023. Det forventes også gjennomføring av pistol stevner. 

Det er ikke blitt registrert noen tilfeller av skader/uønskede hendelser eller avvik på 

sikkerhetsbestemmelser under året. 

 

7.4 JAKTUTVALG 
 
Jaktutvalget hat hatt 5 møter i løpet av 2022. I tillegg har vi diskutert mere uformelt og utvekslet 
synspunkter på saker via mail, telefon og når vi har møttes på skytebanen, under hjortemøtet før 
jakten i Rødlien, og f.eks. under utdeling av hjortekjøtt. Det er lettere å holde møter nå når covid 
epidemien er redusert. 
 
Litt om våre terreng: I Skeiskvandalen var det under taksering registrert så lite fugl at jakt på rype 
ikke var forsvarlig. Det kan jaktes hare og predatorer. 
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Kjeåsen: Her kan det jaktes småvilt, hjort og villrein. På villrein har vi samjaktavtale som gjelder 
vestlige del av Hardangervidden. Dessverre står dyrene ofte øst og sør for riksvei 7. Vi fikk seks kort, 
bare to ble solgt. Kortene gav adgang til å felle kalv i tillegg til enten voksent dyr eller fritt dyr. 
Kontrakten med eier på Kjeåsen går ut i år og må reforhandles hvis man ønsker å fortsette. 
Interessen for Kjeåsen har tatt seg litt opp blant medlemmene siste årene. 
 
Rødlien: Kun adgang til å jakte ender og rugde. Ikke lenger storfugl. I tillegg hadde vi kvote på 15 
hjorter, hvorav ti ble tatt. Altså litt mindre enn i fjor. Rugeholkene ble satt i stand og det har vært 
minst en andefamilie der. 
 
Foreningens inntekter av småviltjakten: 
• Småviltjakt Raudlio - Omsetning kr 9.025,00 / Fortjeneste kr 7.897,00 
• Småviltjakt Skeiskvanndalen - Omsetning kr 12.100,00 / Fortjeneste kr 10.588,00 
• Småviltjakt Kjeåsen - Omsetning kr 4.200,00 / Fortjeneste kr 3.675,00 
• Småviltjakt SUM - Omsetning kr 25.325,00 / Fortjeneste kr 22.160,00 
Foreningen har solgt ca. 136 ørretfiskekort i Rødlien. 
 
Hjortejakten i Rødlien: Ca. 63 påmeldte har jaktet til sammen 291 jaktdager. Det ble tatt 10 dyr. På 
den ene storjaktdagen, der alle som kan skal møte, var det 37 jegere på parkeringsplassen tidlig før 
morgenlyset. Så mange var det, at en kolle kom frem og stod i ca. 5-10 minutter og beskuet jegerne. 
Tenker hun talte antallet og vurderte sine sjanser. Hun var sikkert like imponert over fremmøtet som 
u.t.I Rødlien ble det også i år arrangert egne dager for introduksjonsjakt der helt nye jegerkandidater, og 
andre, kan være med på hjortejakt. Noen har ikke egne våpen, noen har ikke engang avlagt 
jegerprøven, men kanskje de får lyst til det? I tillegg har vi egne «jentedager» der noen gutter får lov 
å veilede og evt. trekke dyr ut av terrenget, samt servere «forfriskninger». Ved et par anledninger har vi 
«storjaktdager» der alle som kan må stille, gjerne med familie og venner. Vi får da en skikkelig 
gjennomgang av terrenget og grundige drev. 
 
Vi fikk nytt hjorteterreng på Tysnes. Ingen dyr ble tatt der. Det arbeides for å utvide med nytt terreng 
på Tysnes. 
 
Predatorjakten har også i 2022 pågått for fullt, dog med noe mindre uttak enn tidligere sesonger. 
Tre av BJF medlemmene ble sendt til NJFF sitt senter i Flå for jaktlederkurs. Vi arbeider med å kunne 
arrangere slike kurs lokalt hos BJF fremover. Kjølerommet på Melkeplassen er ytterligere forbedret med bl.a. 
avfukter som fungerer meget bra i 
et kjølig rom. 
 
Medlemmer av jaktutvalget 2019: Jan F. Monsen, Kristian Andersen, Geir Gjelsvik, Paal Breivik, Even 
Benjaminsen, Nikolai Rypdal Tallaksen, Mathilde Thorsen, Turid Helle, Stian Horne, Kristoffer Olsen, 
Kristin Thomassen, Espen Brynildsen, leder jaktutvalget. 
 
Espen Brynildsen 

 

7.5 FISKEUTVALGET 
 
Aktiviteten i BJF sitt fiskeutvalg har vært som følger gjennom året: 

• Det er arrangert havfisketur fra Lepsøy på Os 

• Det er gjennomført fluekastekurs 

• Det er kontakt med Storetveit ungdomsskole – natur faglig studieretning for å samarbeide knyttet til 
fluekasting og stangfiske 

• Planlagt oppgradering av naust og båter i Rødlien 
 
Utvalget har kontakt med, og avtalt mulig samarbeid med 10-15 personer, og institusjoner som kan være 
aktueller i forhold til fremtidige havfisketurer. 
 
Frank Dahl 
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7.6 KVINNEUTVALGET 
 
Bergen Jeger Jenter startet i 2019 av Linn Vassbotn. 
I dag har vi økt til 444 medlemmer mot ca 370 medlemmer på samme tid i fjor. I året som gikk har 
vi jobbet jevnt og trutt for hvert eneste medlem. 
Vi har rekruttert gjennom sosiale medier og ved deltagelse på jegerprøvekurs. I tillegg har vi hatt 
presseoppslag som har hjulpet oss. 
 
Vi har tett og god dialog samt et godt engasjement i gruppen, og kommuniserer via Facebook og 
messenger for det meste. Vi deler erfaringer, diskuterer og deler ulike aktiviteter og 
arrangementer. 
Vi har nå faste treninger på rifle hver tirsdag hele året gjennom. Hagle er litt mindre poppis, og der 
har vi nå fast opplegg en gang for mnd.  
Nytt i år er at vi har hagle/jente til vanlige torsdager ca 1 gang per mnd. 
4 av jentene har også blitt standplassledere og de er aktive på stevner. Flere deltar også under NM 
2022. Samholdet er veldig godt og sammensveiset men likevel åpent og inkluderende. 
Vi har hatt hjortejakt for damer i Rødlien også i år. Rypejakt på Hardangervidda, temakvelder, 
julekveld med pakkelek, sommeravslutning, dugnader og mye mer. 
 
Nytt år står for tur- og målet er fremdeles å øke medlemsmassen, samt frekvensen på deltagelse av 
den enkelte. Vi ønsker oss flere jenter, flere aktiviteter, mer midler og bedre resultat. 
Vi trenger mer midler til å skape engasjement. 
I 2023 tenker vi flere ulike aktiviteter. 
Vi ønsker oss fremdeles foredrag med JegerStine. Stine har vært ambassadør for NJFF, og en kjent 
profil for de aller fleste i denne gruppen. En stor inspirator og svært engasjert jeger. 
Videre så ønsker vi oss fast jente- jaktdag i Rødlien med bare jenter. En egen dag for jentene og 
hjortejakt der det blir muligheter for å invitere med seg gjestejegere. Dette blir da mulige nye 
medlemmer. 
Vi har også våpen til utleie, både rifle og hagle. For de yngste i gruppen er økonomi kanskje en 
begrensning, vi et tilbud til de som ikke har eget våpen. 
 
Rådyrjakt står også på ønskelisten og er under bestilling. Jentene har også blitt veldig selvstendige 
og fikser seg jakt i Sverige og virkelig får det til. Lene Reksten har også blitt leder for 
ungdomsutvalget. Jeg håper også vi skal få noen kvinnelige instruktører i løpet av året. 
 
Vi forventer et økende engasjement og at medlemsmassen øker i løpet av 2023. 
Vi i Bergen Jeger Jenter ønsker avslutningsvis å takke alle frivillige som har bidratt til at året 2021 
gav oss resultater. 
 
Linn Vassbotn 
 
 

7.7 UTDANNINGUTVALGET 
 
Totalt hadde vi 420 deltakere på jegerprøvekurs i 2022. 
Omsetning: 
2022 kr 1.091.729,- inkl. salg av jegerprøvebok. 
2021 kr 699.500,-. 
Dette er en økning på kr 391.249,- i forhold til 2021. 
 
Det ble arrangert 18 jegerprøvekurs i regi av BJF i 2022. De fleste av disse kursene ble holdt som helgekurs, 
fordelt på to sammenhengende helger. 
3 timer fredag, 6 timer lørdag og 6 timer søndag, x 2. Totalt 30 timer. 
 
Skytedagen (samling 4) ble i 2022 flyttet fra lørdag til søndag, noe som medfører at jegerprøvekurset da har 
hele Kismul disponibelt uten at det er i konflikt med foreningens øvrige aktiviteter. 
I henhold til Miljødirektoratets retningslinjer kreves det 1 instruktør pr 5 deltakere ved skyting. 
Dette krever mye ressurser og vi har til tider vært syv instruktører i drift samtidig på Kismul. 
1-2 hagleinstruktører. 
1-2 jegerinstruktører på korthold. 
1 jegerinstruktør på våpenstell 
1-2 jegerinstruktør på 100m banen. 
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Vi har til tider hatt behov for å bemanne opp med ekstra rifleinstruktører og standplassledere for å dekke inn 
personell i henhold til kravet. 
 

Styrets innstilling: 
Avtalen var at ansvarlig kursholder skulle gi mulighet til andre instruktører å hjelpe til her, ved å 
publisere dette på gruppen på Facebook. Dette har ikke blitt overholdt. 

 
Utgiftene har steget i takt med økt deltakerantall og aktivitet, fra kr 391.893,- i 2021 til kr 529.818,- i 
2022.Dette er inklusive utgifter til ammunisjon, instruktører, leie av lokaler, blinker, rekvisita, kaffe o.l. 
Overskudd fra jegerprøvekurs i 2022 kr 763.205,- 
 

Styrets innstilling: 
Hva er de gitte årsakene til denne økningen i 2021 og 2022. Dette begrunnes ikke. 
Har studieutvalget ikke tatt ut det mulige potensialet de foregående år her? 
Antall deltagere på kurs over de siste år: 
2018, 131 deltakere 
2019, 216 deltakere 
2020, 123 deltakere 
2021, 313 deltakere  
2022, 420 deltakere 

 
Andre forhold: 

• Samarbeidet med styret har i 2022 vært svært dårlig. Fra jegerprøveinstruktørenes side har vi 
opplevd å bli detaljregulert av styret, hvor styret har vedtatt en rekke endringer som gjelder 
foreningens jegerprøvekurs, uten å involvere verken studieleder eller medlemmer av studieutvalget. 
Utvalget har først fått informasjon om vedtak etter de er fattet. 

• Når studieleder og øvrige medlemmer av utvalget har gitt tilbakemelding om at vedtak er fattet på 
feil- eller mangelfullt grunnlag, blir ikke dette tatt til følge. Dette ser utvalget på med bekymring som 
en svært uheldig utvikling for foreningen. 
Foreningen har årsmøtevedtak på at utvalgsledere skal involveres i behandling av alle styresaker 
som gjelder sine utvalg. Slik kan vi ikke se at det er lengre.  
Tvert imot, har styret opprettet «Personalsaker» mot flere av foreningens jegerprøveinstruktører fordi 
de har uttalt seg kritisk til måten foreningens styre fatter vedtak som gjelder utvalget, uten å 
involvere utvalgets medlemmer. 

 
Styrets innstilling: 
Det har vært gjennomført flere møter og samtaler med utvalgsleder som ikke har ført frem.  
Dette både med hele utvalget, samt med utvalgsleder alene. 
Det er styret som fatter vedtak i BJF, ikke innleide instruktører, utvalg eller utvalgsledere. 
Involvering av utvalget er blitt ivaretatt. Involvering gir ikke stemmerett i vedtak. 
Detaljregulering blir dessverre nødvendig etter gjentatte omkamper, når utvalgsleder og instruktører 
velger ikke å følge styrevedtak. 
Personalsaker blir ikke fremført i offentlighet av personvernhensyn.  
Men et samlet og fulltallig styre har behandlet disse sakene etter beste evne.  

 
Av styresaker det vises til her kan det nevnes: 

• Uniformering av jegerprøveinstruktører – alle utvalgets medlemmer har vært tydelig på at de er sterkt 
uenig i å kle seg som butikkansatte på foreningens jegerprøvekurs, uten at både foreningens 
medlemmer og kursdeltakere som blir eksponert for reklamen er tjent med det.Som svar fra styret og 
innleid konsulent som representerer styret på hvorfor jegerprøveinstruktørene skal markedsføre en 
kommersiell aktør på foreningens kurs har vi fått «dette er en avtale styret har inngått, så det har 
dere ikke noe med». 
(Tvungen uniformering av jegerinstruktørene, er foreløpig lagt på is, etter sterkt press fra utvalget). 
Utvalget har i tillegg blitt pålagt av styret å dele ut reklame med andre artikler fra det aktuelle firmaet 
til deltakerne, også dette mot utvalgets vilje. 
 
Styrets innstilling: 
Alle foreninger og lag står fritt til å samarbeide med kommersielle virksomheter.  
Akkurat dette samarbeidet som påpekes her, ble til og med løftet helt opp til Miljødirektoratet og 
godkjent. 
Det kan også nevnes at Åsane JF, Os JFL og Øygarden JF også inngått tilsvarende avtaler. 
Hvor de alle tar imot klær med logo fra egen forening og kommersiell aktør. Det har ikke vært 
tilsvarende problemstilling i disse foreningene. 
Styret valgte derfor og la instruktører som var motstandere mot dette å foreløpig ikke motta 
klespakke, dette som et forsøk på å dempe konflikten. 
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• Administrasjon av jegerprøvekurs – Styret har vedtatt at utvalget ikke lengre får administrere 
foreningens jegerprøvekurs selv. Administrasjon av kursene blir nå gjennomført av personer med tett 
tilknytning til styret, uten det utvalget mener er nødvendig kompetanse for å være kontaktpersoner 
for jegerprøven. Ny påmeldingsmåte for kurs innebærer etter utvalgets syn mye merarbeid, da 
påmeldinger nå er mangelfulle med tanke på kontaktinformasjon til de påmeldte og uoversiktlig i 
forhold til hvilket kurs de påmeldte skal delta på. 
Styrets innstilling: 
Påmelding til kurs har aldri lagt under utvalgsleder sitt område. Dette ble mottatt på epost til 
foreningens sekretær, men pågangen ble for stor med over 300 påmeldinger i året. Det ble derfor 
fattet vedtak i styret for å digitalisere påmeldingen, noe som har fungert utmerket. Utvalgsleder har 
også tilgang til dette systemet. Styret kan bekrefte at det IKKE medfører merarbeid, tvert imot. 
Det stemmer at regionsekretær i Hordaland var delaktig i å planlegge, samt og sette opp kurs i lang 
tid. Før da kursene var mindre betalte BJF leie til regionlaget da kurs ble holdt på deres møterom. 
Utvalgsleder setter opp kursoversikt og fordeler kurs den dag i dag i samråd med regionsekretær. 
Det er naturlig at når styret leier inn konsulent for administrasjon som sitter på foreningens 
kommunikasjonskanaler, (tlf, epost, facebook) overtar disse henvendelsene.  
Styret ønsker ikke å betale regionsekretæren ekstra for administrasjon av disse oppgavene, når det 
gjelder påmelding og fakturering. 
Styret ønsker å profesjonaliser og digitalisere organisasjonen. 
Utvalgsleder/Studieleder har det innholds faglige ansvaret i undervisningen ikke administrasjon og 
prissetting.  

 

• Pris på jegerprøvekurs – Utvalget jobbet med å fastsette ny pris på foreningens jegerprøvekurs, men 
styret vedtok nye priser på eget initiativ underveis i prosessen, uten å involvere utvalget. 

 
Styrets innstilling: 
Utvalget var involvert her, og det var mye støy og meninger her også. Styret har også valgt å legge 
seg i samme prissegment som våre konkurrenter. 
Det er styret alene som står ansvarlig for økonomien i foreningen og derfor blir også avgjørelsene 
vedrørende prising vedtatt i styret. 

 

• Betaling for jegerprøvekurs – styret vedtok å endre betalingsmåte for kursdeltakerne fra faktura til 
iZettle. Faktura er ryddig og sporbart, mens betalinger i iZettle er vanskelig å spore tilbake til betaler 
og kan misbrukes slik at betalinger går til andre konto(er) enn BJFs konto. Når utvalget ikke lengre 
står for fakturering av foreningens kurs, har heller ikke utvalget kontroll på utvalgets økonomi. 
Utvalget ser på dette som svært uheldig. 
 
Styrets innstilling: 
Påstander om å insinuere at noen skal koble Zettle til andre mottakskontoer enn BJF er så urimelig 
at dette taler for seg selv. iZettle er et godkjent betalingsmiddel av regnskapsbyrå, og avgjørelsen er 
tatt i samråd med regnskapsfører. 
Med å ta imot betaling på kursene direkte, øker vi kontantstrømmen, unngår inkassosaker, får 
dokumentert studentbevis og medlemsbevis.  
Da sikrer vi også at medlemsrabatter blir gitt til faktiske medlemmer, og at ingen mottar rabatter for 
så å droppe innmelding i etterkant. For orden skyld, Zettle er sporbart til betaler. 

 
I tillegg nevnes: 

• Kontakt telefonnummeret ved påmelding til jegerkurs i regi av Bjf er blitt fjernet og erstattet med 
nummeret til ett eksternt selskap. Dette uten at utvalget har blitt informert. 

 
Styrets innstilling: 
At vi velger å endre kontaktopplysninger fra fylkeslaget til administrasjonen til BJF er vel ganske 
naturlig, når jegerprøvekurs er i regi av BJF. 
 

Bjf’s studieutvalg ved: 
Petter Tennebekk 
Jan F. Monsen 
Per Stensland 
Jonny Helland 
Terje Wangsholm 
Tom Mc.William 
Leif Erik Unneland (Studieleder) 
 

Styrets innstilling: 
Her mangler det også to instruktører som åpenbart er utelatt fra utvalget i denne sammenheng. 
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7.8 HUNDEUTVALGET 
 
I April og August ble det gjennomført Ettersøk grunnkurs, begge kurs fulltegnet og 19 ekvipasjer 
deltok på disse kursene. 
Fra Mai til August er det gjennomført 3 saueaversjonskurs og 3 retest kurs. 59 hunder har deltatt på 
kurs og/eller retest kurs. 
 
Hundeutvalget har hatt en omsetning på 53260,- i 2022 
 
I 2023 vil vi i tillegg til fjoråret arrangere bevegelige blod- og fersksporprøver, arrangere en ordinær 
blodsporprøve. Gjennomføre kurs i hverdagslydighet/valpe kurs vis det er interesse for dette. Vi skal i 
tillegg starte utdanning av 2 nye instruktører for saueaversjon. 
 
Sindre Knutsen 
 
 

7.9 PREDATORJAKT 
 
Kommer senere i eget vedlegg, da dette ikke avsluttes før den 20.mars 
 
 

7.10 HUNTRESS AS, MÅNEDSRAPPORTER 
 

JANUAR 2022 

Da var det nytt år og nye muligheter. 

Vi begynner med ferdige gensere til jentene, som gir stor jubel. Stas med et plagg som identifiserer. 

Så videre til tull med nettet, igjen. Det har vært mye frem og tilbake her, men nå med ny microtic og ny ruter 

virker det. Så får vi se hvor lenge det holder nå. 

Så ble det utlevert gaver til Jan Monsen, Per Nybakken, Per Steinsland og Øystein Knudsen. Så det ble takk 

for 2021 til hjelpsomme seniorer.  

Videre så satt jeg i gang junior skyting på kortholdsbanen fast 1 gang i uken. Kristian Andersen og Anders 

Kroken er instruktører her. Vi har nå også åpnet for nybegynnere i denne gruppen. Og dette er ikke enkelt, 

så her må det pushes på Facebook og nettsider. Vi forsøker nå å få nybegynnere fra jegerprøvekurs til å 

delta på disse også, slik at det fyller seg opp. 

Jeg har også kjørt sponsede innlegg på Facebook.  

Så jobber jeg med Heikki Bruvik og adgangskontroll, og har hatt befaring så pristilbud er snart i mål. 

FM gruppen har jeg har flere møter og befaringer med så nå har de fått oversendt kontrakt. Vi er i gang med 

voller, vei og nå blir det skriftlige avtaler. Det har vært lengre forhandlinger men nå ser det ut som begge 

parter er fornøyd. Her har banemester Styve vært til god hjelp.  Vi har markert i terrenget med spray og 

oppmålinger. Jeg følger opp FM gruppen ukentlig nå og har fått en egen kontaktperson her. Vi har også 

noen balkongkasser på hagle i betong og armering som skal flyttes av FM. Dette er spesialavfall som må 

håndteres. 

Jeg synes det flyter greit nå, og jeg får signert kontrakt over helgen.  

Så har vi satt opp ettersøkskurs med Sindre Knutsen, dette ble markedsført demografisk, og smekk fullt på 

bare noen timer.  

Så har jeg søkt midler hos Miljødirektoratet denne måneden (barn og unge) Så var vi på gli med Bergen 

Aktiv -samarbeid, men det er; to be continued. Vi har også hatt møter for å sikre BJF sine interesser.  

Så har det vært noe innkjøp av ammunisjon da vi plutselig var tom. Det går mye 22 ammunisjon om dagen. 

Innkjøp av litt diverse belysning til riflebanen. Stifter og blinker kjøpt inn i hopetall, og vi har kjøpt inn til 

stevner, junior skyting, jaktfelt herrer/damer.  

Så har jeg solgt et jegerprøvekurs til et selskap som heter Odin AS, dette utenom de vanlige kursene. De 

betaler 20.000 for 5 elever. Dette skal gjennomføres på dagtid. Ellers har det vært problemer med vann og 

litt styr med dette. Dette førte til at noen glemte en kran på kjøkkenet, så septiktank ble full. Den er nå tømt 

og klar til bruk igjen. 

Det er fulle kurs på skytingen og det er stas. Funker best på dame og herre, junior er mye vanskeligere å 

fylle. Men jeg har en plan her. Dette skal kombineres med de nyeksaminerte jegerne, så skal vi se det fylles 

her også. Alt i alt. Vi trenger at jegerprøveinstruktører promoterer disse kursene for både rifle og hagle. En 

produktiv januar for BJF. 
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FEBRUAR 2022 

Vi begynte mnd med en del teams møter med FM gruppen ang voll og videre plan. De har også fått 

oversendt kontrakt her nå. Og denne signeres i slutten av mnd. Denne er til gjennomlesning hos styreleder 

FM gruppen.  

Så har vi hatt befaring med Heikki Bruvik og fått en pris her med Aurora sine rabatter. Likevel så kom Sindre 

med et tilbud fra en kontakt på 20.000 mindre. Så nå er vi et sted på rundt 120.000 utenom dører. Vi har 

behov for et bedre system enn det vi har i dag.  

Både med adgangskontroll og i forhold til nøkler og koder. Videre så har vi satt i gang en produksjon av 

gensere, fleecevester, caps og luer med BJF logo på. Samme leverandør som hos jentene. Så har jeg gjort 

en avtale med BA ang NM og litt publisitet rundt dette samt BJF. Styremøte har vi også hatt. Det kom opp 

noen problemstillinger i forhold til IG og FM, men vi er innafor med alt foruten Klubbhus. Dette er så langt 

frem i tid at det må nok søkes IG på nytt her.  

Dette er snart tid for årsmøte også, så mye arbeid med å forberede dette. Alt er nå klart for utsendelse og 

dato satt til 30. mars kl 18.00 i kantinen. Jeg har valgt å trekke meg fra styret da det kom noen 

tilbakemeldinger på dette fra Fylkessekretær samt æresmedlemmer. Det var ønskelig fra valgkomite med en 

ny jente, gjerne fra hagle. Therese Sandnes er innstilt på en overtakelse.  

Ruter røk enda en gang i uværet og det ble byttet nok en gang i februar mnd. 

Så har jeg hatt et raid på kortholdsbanen, vask og kost, samt de har fått en del oppgraderinger som nye 

matter, liggeunderlag, søppelspann, dørmatter og koster. Denne banen er vårt førsteinntrykk mot nye jegere. 

Hagle har også fått noe nytt de trengte, river, søppelspann ute og nye dørmatter. Så har jeg søkt 

friluftsmidler fra Bergen Kommune og er i skrivende stund i gang med å søke midler fra sentrale hold. 

Endelig funker junior og nybegynner rifle. Her har vi hatt is i magen og nå bærer det frukter. Brøyting på 

Kismul er også en utfordring når det kommer snø. Dette fikset Rune Knappskog. Så har jeg vært på 

Slåtthaug ungdomsskole og snakket om BJF/ jakt/ friluftsliv. Kjempegodt mottatt, og dette må vi gjøre med 

flere skoler. Satt i gang avtalen med Bergen Aktiv også, så nå blir det uniform på instruktører og gode tilbud 

til elevene. Kjempebra opplegg. Ellers har det vært mye greier rundt årsmøte og masse forberedelser her. 

Noen sure miner også. Så er det SoMe og det vanlige ukentlige oppdateringer. Samt nettsider/eposter/tlf. 

Det merkes at vi er flere medlemmer på alle henvendelser som kommer. 

 

MARS 2022 

Nå er våren her, veldig snart. Velkommen til Therese!!! Er glad for at du er med på skuta! Therese blir et 

meget bra tilskudd her. Hun har veldig god bakgrunn og svært god erfaring med styreverv og økonomi. Hun 

kan tilføre foreningen vår mye nytt og bra. Vi jobber mot at BJF skal bli en åpnere forening med plass til nye, 

unge medlemmer slik at vi sikrer vekst og posisjon for årene som kommer. 

Signert avtale med FM. Vi nærmer oss ferdigstillelse av vollen med jord. Så da gjenstår det såing av engfrø 

når frosten forsvinner. Det ser veldig bra ut nå, og jeg har ukentlig kontakt med FM. 

Vester, capser og fleecevester er ankommet og delt ut til de som har bestilt.  

Dette fra samme leverandør som Bergen Jeger Jenter brukte. Kjekt med litt klær med reklame på. Bestilt 

blomst til et sentralt medlem som måtte på sykehus.  

Kjøpt ny lyslenke til jaktfelt trening, og nye blinker bestilt. Alle søknader til NJFF angående midler vi kan søke 

på, er sendt inn. Pluss studieforbundet. Oslo NJFF har også vært på besøk for å se på våre NM-planer og 

disse ble godkjent. Så det nærmer seg nå. 

Så fikk vi plutselig akutt vannproblemer på Kismul, vi har gjennomført befaring, men intet funn. Og vips der 

funket alt igjen. FM gruppen hjalp oss med rørlegger her. Hentet post på Fana og har endelig fått nøkkel til 

postboks. 

Her lå det jo noe gamle regninger og alt er ryddet nå, samt gitt beskjed til ulike leverandører at vi vil ha alt på 

EHF. Fremdeles sliter vi med kortholdsbanen og betaling. Håper at vi kan få en varig løsning snart. Vi måtte 

også stenge for skyting på dagtid pga sikkerhet i forhold til arbeid på den nye vollen. Så har det vært mye 

arbeid i forbindelse med årsmøtet. Innkjøp, planlegging, purring, skriving og mye moro. Så har det vært 

årsmøte i Fylkeslaget oppi det hele. Vi har også hatt to hundekurs denne mnd. Sindre sitt blodsporkurs, samt 

fuglehund trening i Skeiskvandalen. Fulle og populære kurs som gir oss inntekter. Junior Skyting må økes til 

hver uke snart, vi utvider med en ekstra instruktør. Blir for lite med bare to stk og bytting. Anders Kroken 

jobber mye turnus og da ble det for mye på Kristian Andersen. Vi tar inn Dag Mikkelsen. Snart får vi klærne 

fra Bergen Aktiv og samarbeidet fungerer utmerket. De er på og hjelper med både det ene og det andre. Jeg 

er glad vi gjorde dette, og jegerprøve-elever er veldig glade for velkomstpakker og tilbud. Videre så har jeg 

vasket klubbhuset 2 ganger denne mnd. Mye bruk betyr mye skit. Men det er sånn vi vil ha det. Så har vi satt 

opp nytt standplasslederkurs til helgen den 22.april. Vi trenger å rydde litt. Jeg har hatt påmelding med god 

respons- mye jenter som er påmeldt. Bra å få inn litt damer her også. 

Videre så har vi også hatt riflekurs og et stevne denne mnd.  
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Jegerprøvekurs fylles til randen og jeg har hatt tlf- møter med Åsane da de skal øke prisen på kurs og 

skyting. Vi bør ligge likt, så dette må opp på styremøte. 

Styret i Åsane vil ha dette på plass ganske snart. 

Vi må også ha et møte med jegerprøveinstruktører og utvalgsledere ganske snart. Jeg kan godt igangsette 

dette, men tenker Frode bør lede jegerprøveinstruktør møte, og Stian for utvalgsledere. 

Det er travelt i BJF om dagen. Og sånn på tampen så har jeg gjennomført et intervju med Jakt og Fiske. Der 

jeg har snakket om BJF og om NM. Presse er aldri feil. 

 

APRIL 2022 

Referat og signaturer årsmøte endelig ferdig. Det skal nå sendes til Brreg for ny styresammensetning. 

Våpensøknader for hagle er sendt inn.  

Denne mnd. har vi virkelig hatt god oppslutning på jenteskytingen og hagle er veldig populært. Fulle hus nå. 

Våren hjelper på. Vi sliter med nettet enda, så her er det Telenor som gjelder. Har rettet mye gammelt ræl på 

nettsidene denne mnd. Har kjøpt nye kodelåser og beslag til hagle toaletter. Så nå slipper vi dette styret med 

systemnøkler og tap av disse. Digital kode er mye bedre. 

Videre så har jeg søkt Statskog og Fjellstyrene sine elgterreng til oss. Det er jo litt lotto, men vi har søkt på 5 

ulike terreng. Så får vi se. 

Ungdomskontakt er nå på plass også, og det blir sjøfugljakt til høsten for denne gruppen. Daniel Kvammen 

er klar, og jeg har lovet å bistå. Kenneth har fått tilgang til medlemsregister slik at de kan sjekke hvem som 

er medlem og ikke.  

Vi har også hatt ta-med-en- venn kveld på rifleskytingen for jenter. Dette gav oss tre nye skyttere, hvorav en 

av de ikke hadde jegerprøven og er nå meldt på kurs. Det funker. Vi venter på Bergen Aktiv uniformer til 

instruktører og disse er like rundt hjørnet nå. I uke 16 hadde vi standplasslederkurs med nye folk. Vi trenger 

nytt blod her også. Vi er ikke i mål enda fordi instruktør havnet på sykehus.  

Men vi er halvveis.   

FM gruppen jobber så det griner etter om dagen og det begynner virkelig å bære frukter nå. Vi måtte åpne 

for skyting på dagtid denne uken, da det var mange som etterspurte dette. Vi har hatt stengt på dagtid i 

hverdager grunnet transport og graving der blinkene er. Så har jeg søkt om Coop kort til Geir, så han kan 

slippe utlegg til Rødlien.  

Frank har gjennomført fisketur med flere, noe som ble suksess. Utrolig kjekt. Godt jobbet! 

Promotering av Kjeåasen er også i gang nå, både på nett og sosiale medier. Håper dette hjelper litt, men 

terrenget er litt krevende og oddsene er heller små for fangst.  

Vårens saueaversjon er også settlet og promotert. Og når vi snakker om hund, så har jeg også fakturert for 

kurset til Sindre.  

På fredag arrangerer vi jegerpils på USF Verftet for girlsa, med Ingerid Jordal sin SHE HUNTS utstilling. Vi 

er over 15 stk  pluss trenere som skal på dette. Blir kjekt.  

Junior Hagle starter i mai mnd. nå. 

 

MAI 2022 

Mai begynner med momskompensasjon og utarbeidelse av denne. Samt opplasting og innsending og alt ok. 

Så kom en jente tilstelning med jentene og utstillingen «She Hunts» på verftet med påfølgende jegerpils. Her 

var det veldig godt oppmøte og god stemning. 

Så har vi fått bestilt Telenor og installering av dette. Vi trengte ikke å bytte ruter, så den ble sendt i retur. Men 

nå har vi økt til 5G og har 30 i hastighet i stedet for 10, som vi hadde før med Ice-net. Så har vi lagt alle 

aktiviteter som vi har fått tildelt midler for, inn i kalenderen til NJFF. Dette er et kriteria for å få disse 

pengene.  

Mandag 9. mai startet vi opp med hagleskyting for junior og nybegynner.  

Vi kjørte på med annonsering i sosiale medier og tok påmelding på forhånd. Braksuksess og supert 

oppmøte. Therese var med også. Dette ble godt mottatt og vi fikk faktisk 2 nye medlemmer på akkurat dette 

opplegget. Kenneth og Siren er instruktører her. De er ekstremt flinke. Så nå har de også fått klespakke. 

Skulle bare mangle. Så har jeg hentet post og sjekket om det var noe ubetalt grums, der var alt betalt og ok. 

Videre så er dugnads planlegging i gang ang maling av rifle bygget. Har hatt møte med hagle, og nå maler 

de også sine bygg. Vi må bare ha litt oppholdsvær. Noe maling hadde vi, og noe er kjøpt inn. Vi har også 

hatt møte med jegerprøveinstruktører og Frode har gjort en kjempejobb her. Klubbhus og kjøkken har også 

blitt vasket siden sist, og kjekt at det blir så mye brukt nå. Ny skytebaneinstruks i 3 ulike deler er levert til 

politiet. Først godkjente de og så ville de plutselig ha nye i 3 deler likevel. Så alt på nytt. Så har vi fått nytt 

terreng i Lesja, så dette begynner vi planlegging av nå. Veldig stas å få noe elg inn i klubben. Rypejakten på 

Dyranut går som i fjor. Videre så er jeg i gang med taksering av Skeiskvandalen og rypetelling- dette må 

gjøres hvert år. Og her må det søkes disp. fra båndtvang osv.  
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Så nå må tampen av mnd. så er det hundremeterbanen og utvidelse av denne som er på gang. Alt er ok fra 

vår side og jeg skal møte FM på tirsdag som kommer. 

25 saker på Facebook laget denne mnd. og da tilsvarende på nettsider. Det er MYE og vi holder god trøkk 

der. 

 

JUNI 2022 

Ny runde med samordnet registermelding i Altinn, så nå håper jeg alt er ok. 

Så har kommunen tatt kontakt igjen for klarering av masser på Kismul, så nå jobber FM med å finne frem 

tilstrekkelig dokumentasjon. I tillegg så har vi gitt et medlem ordre om å rydde opp alt skrotet sitt på tomten. 

Dette går noe tregt, men container er på plass. 

Hagle har også fått maling og det de trenger til å male hele bygget, samt de har fått kjøpt inn diverse til 

kioskdriften sin. 

Alle kort er nå på Inatur. Videre så har jeg fått fatt i mer tilbud og velkomstbrev til nye jegere fra Bergen Aktiv. 

Og så har rifle/jaktfelt fått nye blinker denne mnd. og det var på høy tid nå. Lesja er også fulltegnet på 5 timer 

og de har fått sin bekreftelse. Anders Kroken skal være jaktleder her. Ble utsolgt meget fort. Vi skal også 

fakturere disse 4000 nå med en gang, så kommer kjøttkvoten etterpå. Klubbhuset har fått nye vannglass og 

termokanne.  

Hardangervidda/ rypejakt ble også bekreftet og er klar til å legges ut i neste uke. Dette forventes også å gå 

unna som varmt hvetebrød. I år tenker jeg at vi kan blande gutter og jenter. Styrereferater kommer løpende 

på nett nå, det er bra. Så har jeg søkt Ildsjel midler fra SPV denne mnd. Så da er det bare å håpe at vi får 

noe. Junior hagle var også veldig bra denne mnd., noe svakere på jente-hagle. Vi har derimot hatt mye 

bedrifter på hagle denne mnd. og et utdrikningslag. Hagleutvalget trenger nye hagler, samt jakker til nye 

instruktører. Dette må styret ta opp i neste møte. Ellers har vi hatt strømbrudd i helgen og litt styr med dette. 

Men alt ok nå. Og nettet funker som det skal nå. Hører ingen klaging. Ellers er vi godt i gang med utvidelse 

av 100 meter og det graves og jobbes hver dag. Rifle er fremdeles stengt på dagtid. Jaktutvalget ønsker seg 

jaktlederkurs på 4 nye. Dette kan Terje holde om han har tid. 

Ellers er det vanlige treninger, Facebook og nettside som vanlige mnd. 

NM nærmer seg med stormskritt nå, og jeg gleder meg til å bli ferdig det dette. 

Så skal Sindre ha nytt ettersøkskurs i slutten av august. Dette kommer også ut til uken. 

 

JULI 2022 

Juli er sommer for mange, og derfor tar vi pause i skyting som har vært med instruktører type 

jaktfelt/junior/dame og hagle dame og junior. Vi har hatt en sommeravslutning og innviet den nye terrassen 

med jentene og feiret Rognaldsen sin 60 årsdag. Stor stas med grilling og det hele. Mange som deltok her. 

FM gruppen har ferie og derfor kan vi også holde åpent på rifle på dagtid. Det er det noen av pensjonistene 

som er veldig glade for.  

Jeg har hatt møte med dem og har blitt enig med de hvordan de skal grave slik at vi eventuelt får plass til 

container og tilkomst via vei på 100 meter. Videre så trodde vi at hagle skulle være 100 prosent ferdig nå, 

men vi mangler 10 prosent med jord enda. Harald Stensland er tilbake siste del av juli. Så da er vi i gang 

igjen. Så har vi fått dokumentasjon på alle masser og dette er sendt til kommunen, slik at alt er på det rene 

her nå.  

Denne mnd. har hagle fått utvendig vannkran montert av Grevstad og Tvedt.  

Da kan de spyle og vaske bygget, slik at de kan male. Det er også greit å ha dette i tilfelle brann o.l. Kenneth 

og Siren har fått sine klær nå og jeg ønsker at vi skal utvide samarbeidet med Bergen Aktiv slik at styret også 

kan få klær med logo på.  

 

Så har juli vært tiden for påmelding for høstens kurs og jakt. Så nå er rypejakt på Dyranut fulltegnet, Lesja er 

fulltegnet, ettersøkskurset til Sindre er fulltegnet. Vi har noe styr med Lesja for vi har ønsket å sende andre 

medlemmer enn det som står på søknaden. Dette jobber jeg intenst med å få en avklaring på. Men disse er 

ikke lett å få fatt i hverken på e-post eller tlf. 

Alle høstens jegerprøvekurs er lagt ut og det fylles opp. Så satser på full vekst her i høst også. Jeg har også 

laget sponset innlegg på dette på sosiale medier og konkurranse. Er viktig at vi er på disse kursene nå som 

Åsane er på ballen igjen med sine kurs.  

Denne mnd har vi også hatt NM jaktfelt og elgbane på Ulven og hos Os JFL. 

Fytti katta for en jobb -det er vel sånn det kan beskrives. 

Men vi kom i mål og skyttere var fornøyd og alt gikk bra, foruten noe livesending på jaktfelten. Her var det 

mye tekniske problemer av leverandør. Men det løste seg til slutt dette også. Alt i alt er kjempearrangement 

og veldig gøy. Norgesmester ble kåret og uendelig med timer nedlagt i dette. Det kommer en egen rapport 

på dette.  

 



 

www.bjf.no 

19 

Vi fikk til og med et eget oppslag i Fana Posten. Så det er jo god reklame. 

Så jobbes det også med nytt hjorteterreng på Tysnes, så det håper jeg går i boks om ikke lenge. Dette var et 

terreng som kom på tlf til Terje eller Geir tror jeg. 

Har ikke fått alle detaljer enda her. 

 

AUGUST 2022 

August er oppstartsmåned i BJF. Alle er klare etter ferien. 

Vi har hatt bånn pinne med påmeldinger på jegerprøven, og nå som vi har byttet om på skytedag (fra lørdag-

søndag) så kan vi fylle opp kursene til 30-40 elever. Mye mer kostnadseffektivt. Så vi fyller opp. Her ligger 

det mye inntekter. Jaktfelt for gutta begynner på igjen den 8. august.  Så har vi hundekurs/ ettersøk med 

Sindre og Linn Marielle. Det er fulltegnet som vanlig, og er i skrivende stund sikkert straks ferdig. 

Tysnes terrenget er også klappet og klart nå, så disse som egentlig var på Lesja er nå flyttet over til Tysnes. 

Litt styr, men det gikk. 

Så har vi fått ny grus på rifle, og jeg har luket og gjort dette mye finere og bedre.  

Videre så har jeg handlet til Rødlien, slik at vi får digg og sånn i pausene i disse metallkassene. Alt er på 

plass nå. 

Så har jeg sådd gress på haglesiden med livet som innsats.Klatre i noe løse masser er ikke lett. Tenkte 

egentlig at det var litt farlig. Det er i alle fall gjort. 

Rot på tomten er et evig kapittel og vi nærmer oss noe nå tror jeg. Jeg er litt lei av å mase nå, det er som 

sirup.  

Og ang utvidelse på 200 meter har jeg hatt ny befaring med FM, Kenneth og Ronald for å se hva som skal 

gjøres videre. Jeg venter nå på tegninger fra Øystein, slik at vi kan få støpt en såle. Og jeg tenker å få FM til 

å betale for dette. Container som vi kunne få var bare boss. Så her må vi nok bare investere i en ny. 

Ladekurset er litt labert om denne gangen, tror det har med tiden å gjøre. Jakten begynner nå og folk tenker 

ikke på ammo-lading nå. Feil tidspunkt. Det sa jeg til Øystein, men han hadde tid nå, så la gå. Vi kjører på. 

Så er det bestilt nye rifler til jegerprøvekurs fra Bergen Aktiv, jeg har vært hos politiet og hentet søknader på 

papir. Vi som forening får ikke søke digitalt. Dette må Stian (formann signere). Og vi kan levere inn de gamle 

riflene som ikke funker. Så har styret også fått på plass klær fra Bergen Aktiv- veldig bra. 

Jentene er også i gang nå i uke to i august. Rekordoppmøte. 16 stk på første trening. Stor stas og full jubel. 

På tirsdag skal vi ha kake. Vi feirer over 400 i Bergen Jeger Jenter denne mnd. Det er knall!  

Dugnad på Kismul har vi også hatt denne mnd. 13 personer jobbet i 5 timer og vi fikk gjort kjempe mye. 

Vasket, luket, brent og tømt takrenner. Ble ikke maling da det regnet. Jeg handlet inn litt digg, og Stian 

spanderte pizza på alle arbeiderne. Topp stemning. 

Videre har jeg fylt på med diverse kaffe, kopper, vaskemidler osv. Samt byttet alle blomsterpotter til plast. De 

krukkene med planter vi hadde var knust og fæl. Så jeg har plantet om alle i hop. Så nå ser det mye bedre 

ut.  

19 publiserte saker på Facebook og nettsider i august.  

Jan hadde også stevne denne mnd.- med litt lite deltakere. Kun 14 stk. De lurer på om vi kan gjøre noe for å 

få flere med. Mitt forslag er å la folk skyte med 6.5 som vanlig. Evt bare ha noe is i magen. 

Ellers har hagle hatt gode bedriftsskytinger denne mnd. Dette gir god inntekt. 

Vi er klar for jaktstart nå, og jeg har avtale med BA om å dekke denne saken til uken. 

 

SEPTEMBER 2022 

Endelig er september her, og dette betyr jaktstart. 

Jeg har kjøpt inn ny støvsuger til klubbhuset og dette var svært nødvendig. Endelig kan vi vaske skikkelig. 

Og den måtte testes, så da ble det en grundig vask i klubbhuset. Videre så har også hagle fått potter med 

planter i utenfor. (samme som klubbhus). 

Så har vi feiret over 400 jegerjenter i gruppen nå. Jeg har bakt kake til trening så dette ble feiret med Toro og 

Nonstop. Ellers så er vi 411 jenter i skrivende stund. 

Natt til første september ble travelt for frk Vassbotn. Først var det opp kl. 4.00 for å møte BA, som skulle 

være med på jaktstart. De fikk seg en god artikkel på to sider med masse reklame fra oss. Videre så var det 

frokost kl. 07 til 40 jegere og NRK Hordaland i Rødlien. Jeg handlet inn iskaffe, yoghurt og muffins til alle. 

Dette ble en vellykket dag. Nydelig vær og god stemning. 

Neste er strømstøtte, den er søkt og innvilget. 

Så var det endelig tid for 5 nye våpen til BJF, disse er søkt om og hentet ut. Sindre har også hatt 10 elever 

på blodsporkurs. Det funker bra å betale på stedet, så slipper vi å fakturere i etterkant. Bra for 

kontantstrømmen også. 

Svar på klage til helsedirektoratet vedr. støy er svart ut og sendt. Tungt og langt dokument. 
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Befaring med FM og Øystein er gjort, og alt er klart for å sette i gang her. Vi skal gruse først, så støpe, og FM 

skal dekke kostnader ved dette. Dette ble da utsatt pga fylkeslaget hadde booket noe skyting som ikke var 

planlagt og da måtte vi flytte. Håper å få gang på dette denne uken. 

Så har vi satt opp junior rifle frem til jul, så dette er klart. 

Det har også vært jentedag i Rødlien med mange nye jenter. Fullt kjør med hotdog, goodiebags og 

Clausthaler. Her fikk jeg bestilt inn gratis ting til goodiebags fra NJFF sentralt.  

 

Det ble en lang dag på 12 timer i terrenget, men dette er viktig arbeid.  

Så var det tid for Dyranut, og her har Therese hjulpet meg mye. Det lettet arbeidsbelastningen min veldig. Så 

nye goodiebags her med litt NJFF ting og tang pluss godis. Så har vi hatt 2 grupper gjennom på rypejakt. 

Dette er gøy og populært. Ikke minst er det veldig sosialt og vi kommer tett på medlemmene på denne 

måten. 

I skrivende stund er vi alvorlig nærme å bli den største klubben i Hordaland, og om litt slår vi Åsane i 

medlemmer. 

Facebook og nettsider: totalt 17 innlegg på BJF, og 15 innlegg på jentegruppen.  

Så det er jo en del gitt. Men dette er den heftigste mnd. Så slenger man på litt timer til jegerprøvekurs også. 

Kursene våre er så populære, og det renner inn. 

Jeg har foreslått at vi må sette opp ekstrakurs nå i oktober. Og det blir vi nødt til for å mette markedet.  

 

OKTOBER 2022 

Ekstrakurs ble det! Og det fyller seg opp på bare noen dager etter at vi ga gass på sponsing på Facebook. 

Så vi tar virkelig innersvingen nå. Vi ligger an til å utdanne over 400 elever i år. Rekorden til Åsane på antall 

elever på et år ligger på rundt 350. I tillegg har vi økt opp prisen med 500 kr per deltaker. Det gir ingen 

negativ effekt på etterspørsel, som noen var redd for. 

Dette funker, så enkelt er det bare. Denne mnd. slår vi også Åsane i medlemmer, hvis ikke noe går alvorlig 

galt med vervingen da.  

Ang Dyranut så nekter grunneier å gi seg på prisen så det blir ikke så mye overskudd til BJF her som vi 

ønsket. Men det får bare være. Grunnen er økte dieselpriser og matpriser. Hele Dyranut er drevet på 

aggregat. Denne mnd har jeg også gjort massive rettelser på nettsidene våre, det må gjøres i ny og ne. 

Videre så har både Stian og jeg gjort oppdatering på instruktørutdannelse, og begge besto. Så har vi hatt 2 

runder med junior rifle denne mnd, og fått på plass ny ungdomskontakt. Lene Reksten. Lene er det beste 

som kunne skje her. Hun er godt likt og har mange gode ideer. Så har jeg bestilt 10 nye hørselvern til 

riflebanene, til utlån. Det trengs. Så 4 nye sånne anleggsbukker til rifle. (sånne tripp-trapp til junior) 

Jenteskyting er i gang igjen etter en liten jaktpause. Er viktig å holde flyten, ellers er det lett for at folk faller ut 

av rutinen.  

Så har vi også utført et mini-stevne på hagle for å se om vi kan få noen til å delta på ordinære stevner. Dette 

er ikke lett, var ikke mange som ønsket å delta på dette stevne etter treningen.. Jentene vil skyte/trene og 

prate. Så får vi se om de tør å delta i fremtiden. Men jentene har kanskje andre behov å motiver enn dette 

med stevner. Uvisst. Men det må vi bare gi tid. 

Videre så var det tid for innkjøp av kaffe, kopper, toalettpapir og tørkerull til hagle og rifle. Har kjøpt i store 

mengder nå. Nye store pumpekanner til klubbhuset har jeg også kjøpt. Og kjøpt inn kaffe og diverse til 

jegerprøven. Det går unna på kaffe i denne klubben altså. Postboksen er også tømt denne mnd. 

Har også fått nye skilt av Bergen Aktiv og hentet nye foldere til elevene på kurs også. 150 stk. Så har jeg 

laget en reklameplakat i InDesign som de klistrer på disken sin. Så får vi litt reklame tilbake. Vi har allerede 

fått påmeldinger fra Bergen Aktiv så dette funker.  

Vi har også hatt kampanje på Facebook denne mnd. ang bedrifts- skyting.  

Og det gav oss full pott og vi fikk en bestilling. Så 15 okt. hadde vi en guttegjeng fra et it-firma på noen serier 

og konkurranse.  

Når det gjelder FM gruppen og utbygging, så er graving ferdig. Vi har fått gruset opp det som var nødvendig, 

og container er nå bestilt. Endelig. Vi har litt bildekk igjen som må fjernes. Ett lass er borte allerede. Så nå er 

neste på programmet å fjerne disse gamle blomsterkassene på mangfoldige tonn. De har vi fått fra noen 

blokkleiligheter i Fyllingsdalen en gang i tiden. Dette er farlig avfall og må sorteres. FM gruppen bekoster 

dette for oss.  

Nå er bosset på toppen borte, nesten- er litt igjen. Men vi må si oss nøgd. 

Da vi gravde med maskin på 100-meter røk både strøm og fiber. Dette er fikset nå. Heldigvis. Takk til 

Øystein og Stian. Og til Roger Teigenes. 

Septiktank er også tømt i oktober. Videre så har vi også fått fikset en dør på toalettet som ikke funket. Dette 

tok også FM gruppen seg av.  

Vi har også gjennomført testing av det nye eksamen systemet som skal tas i bruk fra jan 2023. Funket fjell. 

Dette er en app, og elevene tar testen på mobil eller nettbrett. Dette er mye enklere og mer effektivt. 
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Dessuten så kan vi ta alle samtidig og ikke 10 i slengen som nå. Så har det blitt litt vasking på meg denne 

mnd. også.  

Og nå i november får vi opp nivået på rifle også- åpent 1 dag i uken i tillegg til lørdag. Og nå må jaktfelt for 

gutta opp igjen også.  

Så vi gir gass på videre mot jul. Vi har også fått tilskudd fra SPV. Takk! 

SoMe (Facebook) er totalt 26 innlegg denne mnd. fordelt på jenteside, BJF og interne sider. 

Alt i alt en meget travel mnd.  

 

NOVEMBER 2022 

Jakten er på hell og det fyller seg på banen igjen. Vi er i full drift på jenter og junior som normalt. Gutta er 

også i gang igjen. Dette er bra, og det viser seg på omsetningen.  

November begynner med en solid klage fra vannverket. De er redd for asfalten sin. Jeg har hatt både møter 

og befaringer med han som styrer her, og FM gruppen skal plastre de sårene som er påpekt. Så alle fornøyd 

og blid.  

Øystein og Per har bygget nytt skap på 100 meter. Dette hjelper veldig på kapasiteten, blir for trangt med 

bare ett skap. Nye planter, gulvmatter og en nedvask på rifle denne mnd. Fy som vi griser. Nye hørselvern 

og kurver kjøpt inn. Samt nye riflebakker og anviserblinker til junior. De er tomme for pappblinker, det er 

bestilt nå. Geir Bache har overtatt kortholdsbanen, og han har også ryddet. Varmer i hjertet når folk rydder 

og ordner. Han har også fått hørselvern og standplassvester. Sikkerhetsmerke er bestilt til korthold og hagle. 

Belysning: det er svært dårlig belysning flere steder. Det er nå bestilt en oppgradering av utvendig belysning 

på klubbhuset. Dette skal utføres av Anders Urke og Stian Horne.  

Videre så har jeg fått et forslag av rifle på en mer permanent belysning enn disse lyslenkene. Og dette er 2 

store ledbarer som kaster lys flere hundre meter. Jeg er i dialog med leverandør nå. Alle avdelinger har fått 

påfyll av kaffe, krus og pepperkaker. 

Rifle har fått ny Zettle og nettbrett. Endelig så er dette stabilt, og jeg ønsker å gjøre det samme på korthold. 

Et nettbrett lever ikke i fem år i kulden. De er også rimelige (1700 kr). Har også hatt møte med Bergen Aktiv 

for å se på samarbeidet vårt og se hva som kan justeres. Samt bedt om priser på et ammoskap som Ronald 

trenger til ammunisjon på banen.  

Videre har Rognaldsen hatt kurs i Treffdata med innleid instruktør fra Åsane. Vi trenger flere som kan dette.  

Vi har montert nye lyslenker også denne mnd, her mangler vi en skjøteledning.  

Vi har også satt opp et kulebanekurs. Dette er nytt, og nå er det fulltegnet. Jeg søker studiestøtte til dette 

også. 

 

Haglebane 3: 

Vi har hatt befaring med geomåling for å se på plassering i forhold til godkjent søknad. Vi må flytte bygget 

noen meter og velger å sende endringsmelding på dette. FM gruppen, bekoster søknad, samt grunn og 

betong i dette prosjektet. 

Vi har også mottatt noe gratis betongblokker fra FM til container som kommer i februar. Ang masser så var 

det noe rykter om at vi har tømt utover grensene. Dette stemmer ikke. Så ingen trenger å være redd for 

sånt.  

Videre så undersøker jeg veggen bak haglebygg ang rassikring. Har også klarert at det er BJF som er 

ansvarlig her og ikke Bergen kommune.  

Alle tinglyste dokumenter samt festekontrakt er nå kommet på e-post.  

FM gruppen har også fjernet blomsterkasser. De har et par igjen, men alt skal vekk. Det går fremover, sakte, 

men sikkert. Jeg synes området er på god vei til å ta seg opp nå.  

 

Videre så har jeg også dialog ang rådyrjakten i Ogndalen neste høst. Skal få priser etter jul. Dette blir meget 

bra. Kanskje et av landets beste terreng. 

Rådyr er ganske så eksotisk for oss fra Bergen. Dette er samme terreng som blir jaktet elg i av en del BJF 

folk på privat opplegg. 

 

Så planlegger jeg en stor juleavslutning for BJF i desember. Denne vil være for alle medlemmer. Kurvfest 

med julepyntet klubbhus. 

 

Så har vi hatt ca 28 nyhetssaker i sosiale medier denne mnd. 

Og mye påmelding til jegerprøvekurs. 

 

Blir bra når jegerprøven kan betales med kort i stedet for å fakturere. Blir mye ryddigere samt vi slipper 

kostnader fra fylkeslaget for å fakturere for oss. Ikke minst så får vi penger på konto med en gang, og mindre 

inkassosaker. Dette er også godkjent av regnskapsfører som godkjent betalingsmiddel her. 
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Klubbhus er vasket 2 ganger i denne perioden. 

Pluss jeg har søkt juniormidler fra ildsjel fondet til SPV. 

Siste på punktet mitt er at Rødlien/ jaktuvalget melder om at de trenger flere frivillige erfarne jegere. Jeg 

foreslo at de kunne høre med jegerprøveinstruktørene. Dette må de bestemme selv, men det var nå mitt tips. 

Samtidig så er dette terrenget sprengt, mange som vil jakte. Så behovet for mer terreng vil bare øke, tror 

jeg.  

 

Ellers så har jeg vært i samtale med Åsane flere ganger denne mnd., vi samarbeider jo en del. De ønsker at 

vi skal slå sammen jegerprøvekurs, det går jo ikke. Men de ser at vi tar innpå og derfor vil de at vi skal dele. 

De vil også vi skal dele på eksamen, for å fordele kostnader. 

 

DESEMBER 2022 

Den siste måned dette året. Tiden flyr i BJF.  429 elever har tatt jegerprøven hos oss i år. Dette er helt 

vanvittig bra. Og meget gode inntekter for oss. Pluss det gir oss nye medlemmer og nye muligheter. 

 

Først må jeg bare si.....  

FOR ET FANTASTISK 2022! 

Klapp på skulderen til alle. 

 

Vi begynner denne perioden med kulebanekurs instruert av Rognaldsen og Ronald.  

10 deltakere a 350 kr. Veldig populært. Dette må vi gjøre flere ganger. 

 

Har handlet inn en ovn, og to frostvakter til hagle. Og endelig er alle blomsterkassene/betongblokkene borte. 

Det har jeg ventet på i 2 år. (og sikkert mange andre også) 

Venter på pris fra Bergen Aktiv ang nytt stort ammo-skap til 100 meter. 

Postkasse tømt, ingenting spesielt denne mnd. 

Ellers har korthold fått nytt nettbrett, dette i håp om mer stabilitet i betalingsløsning. Øystein har programmert 

dette og det er nå klart til bruk. 

Vi jobber nå med Telenor- igjen. Vi har fremdeles for dårlig og ustabilt nett her. 

Hagle har også fått felt og ryddet veien inn til Kismul. Den var overgrodd. De fikk veden i betaling. Godkjent 

av kommune, grunneier og vannverk. Dette ligger ikke innenfor vår grense, så derfor tillatelse. 

 

Ellers så får vi i dette regnskapsår ryddet i hagle sin konto. Vi må få utgifter på ammunisjon som blir brukt på 

jegerprøven vekk som tap. Dette føres som kostnad på jegerprøven og ikke som tap i varebeholdning. Det 

utgjør en god del. Og det må gjøres skikkelig så tapet/ fortjenesten ikke blir negativ her. For slik som det har 

vært ført til nå så vil hagle gå med et dårligere resultat enn fortjent. 

Det samme gjelder varebeholdning og ammunisjon som går ut i som kompensasjon. Jeg vil anbefale en 

gjennomgang av prising på skudd og duer for å øke bunnlinjen her. Hagle omsetter for nærmere en million, 

men sitter ikke igjen med det de fortjener her.  Så denne avdelingen må vi se mer på. Klart er noe av dette 

pga feil føring osv. I dag så er det rifle og jegerprøven som drar aller mest.  

 

Klubbhuset har fått ny utvendig belysning som også lyser utover. Ble helt fantastisk bra!  Montert av 

elektriker Anders Urke, han er gull. 

 Han skal også montere ny belysning på selve riflebanen sammen med disse nye varsellysene. Dette skjer 

over nyttår. 

Det nye lysene på rifle skal kaste 600 meter og er kraftige, samtidig blir det montert 

område/vegg/gangveibelysning i samme slengen her. 

 

All rapportering av alle tilskuddsmidler for 2022 er nå skrevet og levert. 

Vi har opprettet Messenger -gruppe på utvalgsledere også nå, for korte beskjeder og info. De sier de ønsker 

mer info og det skal de få. 

Jeg er også åpen for flere sponsorater og samarbeidspartnere fremover.  

Dette er det overhodet ingenting galt i og alle idrettslag har dette. 

Jegerprøven: 

Jeg har en plan for neste år. Det er bedrifter. Få de på kurs. Her er det mye å hente. Ellers så må jeg jobbe 

noe hardere for å få folk på kurs om våren enn om høsten. Men neste kurs er nå 30 deltakere på. Og det er 

bra. Vi begynner også den nye kortbetalingen med Zettle nå i januar. 
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Juleavslutning: 

13. desember kl 18.00. Stor stas og meget bra oppmøte, god mat, filmvisning og loddtrekning. 

Mye latter, fjas og kos. Så enkelt og så samlende. 

Vinflasker og håndskrevne kort: Har delt ut alle 12 flasker, minus Øystein, han var så vanskelig å få tak i. 

Men han får sin over jul. Dette er viktig å gjøre. Det koster litt, men det settes pris på. Virkelig. 

 

Nettsider og some: 

Vi er RÅ på spredning på sosiale medier. Og denne konkurransen vi hadde på jegerprøven gir oss myyye 

påmeldinger. Vi har enorm rekkevidde og svært god organisk vekst. Dette er forbrukeradferd, jeg tenkte jeg 

skulle dra dere gjennom effekten av dette på et styremøte. Jeg synes det er kjempegøy å drive 

benchmarking mot andre klubber.  For andre er dette kanskje kjedelig, men dette kan jeg. Og det er den 

mest effektive og rimeligste måten å drive reklame på. Og det er så latterlig effektivt at det burde ikke vært 

lov. 

 

Utbygging:  

4 møter med FM i desember. 

Har bestilt noe gratis betongblokker til 200 meter som skal bygge opp container. Vi har hatt litt styr denne 

perioden, jeg må henge veldig på FM gruppen.  Men de må levere. Vi har nå fått godkjent hvor vei, bygg og 

kaste punkt skal ligge. 

 Vi jobber med å få enklest mulig endringsmelding på haglebane 3, så det skal gå fort. Videre så må vi 

vurdere når og hvordan vi skal finansiere og igangsette sikring av fjellvegg bak hagle. Dette vil ha en 

estimert kostnad på ca 100.000 kr. 

Ang brøyting av området så har Geir tatt dette med den ene runden med snøfall. Geir er gull å ha som 

brøytemann. Så dette ønsker jeg at de forsetter med. 

 

Vanlig kursing/ skyting/drift: 

Her sliter vi på jente- hagle og jeg tror vi må sette datoer for hele semesteret slik at vi får markedsført disse 

enda bedre.  

De to siste junior/nybegynner/rifle har det vært stappfullt. Endelig.  

Som vi har jobbet for disse. Og jeg ønsker å takke instruktører for tålmodighet og innsats her. 

 

Takk for 2022, ser frem til et enda bedre 2023. 

 

 

 

8. INNKOMNE SAKER TIL ÅRSMØTET 

8.1 ARNE KLINGSHEIM 
  
Investeringsstrategi 
BJF har fremdeles betydelige investeringer foran seg, og behovet for midler til drift og vedlikehold øker 
fortløpende. Midler til drift og vedlikehold må finnes i budsjett fra år til år. Det må utarbeides en plan for 
gjenstående investeringer, og finansiering innarbeides i budsjett og virksomhetsplan. Viktige elementer er 
haglebane 3, riflebaner, klubbhus, generell ferdigstilling av anlegget med mer, i uprioritert rekkefølge. 
  
Forslag til vedtak: Styret skal sammen med utvalgene utarbeide en investeringsstrategi for kommende 
tiårsperiode. Arbeidsgruppen skal som minimum ha bemanning fra styret, hagle og rifleutvalget. 
Øvrige utvalg skal sikres medvirkning for sine interesseområder, slik at alle blir ivaretatt. Arbeidsgruppen 
legger frem 10 års investeringsstrategi til årsmøte i 2024. 
  
Mvh 
Arne Klingsheim 
 

Styrets innstilling: 
Dette er noe styret har tenkt på og støttes. Dette vil gi BJF en god og langsiktig plan for framtidige 
investeringer.  
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8.2 TOM MCWILLIAMS 
 
Årsmøtet må få fremlagt alle personalsaker fra 2022. Hva gjelder den enkelte sak, hvilket punkt i 
lover eller formål er brutt, hvem har behandlet sakene herunder habilitetsvurdering av de involverte. 
Hva var konsekvensen av den enkelte sak og hvorfor er denne informasjonen unndratt foreningens 
medlemmer? 
Forslag til vedtak: Styret må til årsmøtet, eller senest 14 dager etter årsmøte gi tilfredsstillende utredning om 
personalsakene i 2022 til foreningens medlemmer. 
 

Styrets innstilling:  
Styret mener at vi har vurdert og behandlet etter beste evne, og anser at dette ikke er en sak for 
årsmøte. Styret hverken kan, eller skal utlevere eller diskutere informasjon av personvernhensyn og 
av hensyn til tredjepart. Dette er en del av foreningens daglige drift. 
 
 

8.3 PAUL HØINES 
 
Sak 1: Ungdomsskyting / juniorskyting 22LR 
En av de viktigste tingene i en forening er rekruttering og inkludering, da spesielt 
av barn og unge. Derfor er det svært gledelig at det er satt opp aktiviteter for 
denne gruppen. Det er likevel grunn til å stille noen spørsmål rundt prissettingen. 
Foreningen har tidligere annonsert at dette kostet 100,- per gang, men har 
heldigvis satt dette ned til 65,- som er bedre enn det det var. 
 
Bakgrunnen for spørsmålet er at tilsvarende aktiviteter gjennomføres hos Åsane 
JFF. Men i motsetning til BJF, så tilbyr de en gratis pakke med 22lr skudd (à 50 
skudd) per trening per deltaker, og finansieres primært av tilskuddsmidler. I følge 
årsmeldingen deres så har de avholdt 24 junior/ungdomsskytinger + 5 
arrangementer for eksterne grupper i 2022, samt ført opp 4 instruktører. 
Etter hva som er blitt opplyst har også BJF fått tilskudd, men at dette ikke har 
vært tilstrekkelig til å kunne tilby gratis skyting. Dette til tross for at BJF kun har 
hatt 4-5 kvelder, hvor også deltakelsen har vært til tider laber. 
 
Styret bes derfor om å redegjøre for hvorfor det ikke har vært rom for å 
tilby gratis juniorskyting: 
 
1. Hvor mange deltakere har det vært per kurs og hvor mye har de 
faktiske materiell/ammunisjonsutgiftene vært per kurs? 
2. Hvilke tilskudd er det søkt om, og hvor mye har BJF fått tildelt? 
3. Presentere regnskapet for 2022 for 22LR skytingen og hva det kostet 
foreningen. 
 
Forslag til vedtak: 

1. Styret setter opp ett oversiktlig budsjett for juniorskytingen for 2023. 
2. Tilskuddsmidler skal søkes om til ungdomsskyting- /ungdomsarbeid og øremerkes til slikt arbeid 

dersom foreningen blir tildelt midler. 
3. Pant for tomhylsene fra riflebanen går til sponsing av ammo til ungdomsskyting, det være seg hagle 

eller rifle.  
4. Ungdomsmedlemskap i BJF/NJFF gir rett på 1 pakke 22lr (á 50 skudd) gratis per deltaker per kveld. 

Dersom tilskuddsmidler ikke er nok, så skal foreningen dekke evt. mellomlegg.  
5. Ammunisjon utover en pakke, dekkes av deltaker til kostpris. 

 
Sak 2: Håndtering av personopplysninger i BJF og forpliktelser i henhold til 
 
EUs personvernforordning (GDPR) 
Frivillige organisasjoner er også underlagt EUs personvernforordning, også kjent 
som GDPR. Det vil si at styret er ansvarlig for at foreningen ivaretar lovpålagte 
forpliktelser som å håndheve GDPR. Brudd på disse forpliktelser kan i verste fall 
føre til overtredelsesgebyrer og erstatningsplikt for de som bryter loven. 
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For å kunne behandle personopplysninger må foreningen blant annet ha et 
rettslig grunnlag for at det skal være lov. Det betyr at foreningen må ha gjort rede 
for om det finnes et behandlingsgrunnlag FØR opplysningene hentes inn. Og kan 
kun gjøres dersom det er hentet inn gyldig samtykke fra personen eller 
personene det gjelder. Det er den/de data-ansvarlige som må se at vilkårene er 
oppfylt. I BJF sitt tilfelle er den/de data-ansvarlige, som har bestemt formålet med 
innsamling av personopplysninger og hvilke hjelpemidler som skal brukes.  
 
Bruken av Google Forms / Google 
Når styret i ett styremøtereferat fra 03.10.2022 i sak 38/22, beslutter å bruke 
google forms i forbindelse med jegerprøven, samt utvider bruken og benytter 
samme verktøy/hjelpemiddel i forbindelse med årsmøte-innkalling, er det grunn til å stille noen spørsmål. 
Google / Google Forms er kontroversiell med tanke om det er GDPR “compliant”. “Compliant” vil si å 
behandle personopplysninger lovlig. 
 
Styret bes derfor om å legge frem dokumentasjon for årsmøtet hvorvidt 
styret: 
 

1. behandler personopplysninger lovlig?  
2. verktøyene styret har valgt å benytte seg av, overholder de lovene og reglene i 

personvernforordning?  
3. hvor er de registrertes rettigheter opplyst hen?  
4. hvilke prosesser og prosedyrer har styret for å følge opp brudd på personvernet?  

 
Forslag til vedtak:  
Styret må få på plass en personvernerklæring som 
oppgir hvordan BJF samler inn og behandler personopplysninger og at 
BJF følger det til enhver tid gjeldende personvernsregelverket når de 
behandler disse. Mangler styret denne kompetansen må det settes av 
midler og ressurser for enten å oppnå denne kompetansen eller få inn 
ekstern ekspertise på området slik at foreningen kan behandle 
personopplysninger lovlig i henhold til regelverket. 
 
Sak 3: Bruk av bilder og opphavsrettigheter på hjemmeside og sosiale medier 
 
De bildene som er lagt ut på hjemmesiden, sosiale medier etc i regi av 
foreningen, har man forsikret seg om at foreningen har på plass de nødvendige 
tillatelsene for å kunne benytte seg av disse i henhold til både opphavsrettigheter 
og personopplysningsloven? 
Foreningen brukte ett bilde på inatur for en del år tilbake som ble funnet på 
nettet. Hvor rettighetshaver til bildet tok kontakt med foreningen og kom med en 
irettesettelse om at bildet var ulovlig brukt. Heldigvis så valgte rettighetshaver å 
ikke forfølge det så lenge vi fjernet bildet. 
For å unngå lignende hendelser og i verste fall oppleve at rettighetshaver(e) 
potensielt velger å forfølge brudd på dette økonomisk (som noen bevisst går 
etter), er det viktig at foreningen har kontroll på dette. 
Etter hvilke regler / policyer har styret publisert bilder og innhold hvor det finnes 
andre rettighetshavere enn dem selv? 
Forslag til vedtak: Styret må gå igjennom bilder som er brukt hvor 
foreningen ikke har opphavsrettighetene, og enten legge frem 
dokumentasjon på at de har en gyldig avtale på plass for å bruke de, eller 
skaffe gyldig avtale, alternativt fjerne de fra foreningen sine digitale flater. 
 

Styrets innstilling: 
Redegjørelse ang gratis junior skyting: 
Angående junior skyting så stemmer det at det er mulig å søke midler til dette. 
For å søke disse midlene er det visse krav som må være oppfylt fra forbundet side for å motta slike 
midler. 
 
BJF har i 2022 ikke hatt mulighet til å innfri disse kravene.  
Kravene her er kriterier på alder på deltakere, samt at instruktører må stille opp uten vederlag. Vi har 
valgt å slå sammen både junior og nybegynner for å fylle disse gruppene, på både hagle og rifle. I 
tillegg så mottar instruktører på begge gruppene vederlag for dette. 
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Vi har også forsøkt å søke fra andre hold, og der er det kriterier på frammøtelister samt alder, og at 
en andel av disse må være innenfor et visst alderssegment. 
Etter drøfting med leder for juniorutvalg, samt alle andre utvalgsledere i BJF, så ønsker disse å 
fortsette som vi gjør per dags dato. Vi tar gjerne imot flere frivillige instruktører, om noen kunne tenke 
seg å gjøre disse minimum 10 samlingene i året uten vederlag. Paul Høines er også forespurt om 
dette. 
 
Når det gjelder tomhylser og pant av disse, blir disse midlene brukt til å sponse gratis kaffe til hele 
BJF, samt vi lar folk plukke av tomhylsekassen til ladning. For ordens skyld så sponser klubben altså 
en del av dette, selv med egenandel på 65,- kr per deltaker. Vi har også kjøpt inn utstyr som er 
øremerket junior som vi ikke hadde fra før. Så dagens ordning med 65,- kr per trening blir stående, 
inntil vi er sikre på at vi kan imøtekomme kriterier. 
GDPR: 
Det finnes utallige måter å samle personopplysninger fra f.eks. deltagelse på kurs, stevner, 
påmeldinger osv. Regler fra lov om personvern er like gjeldene om dette samles inn per epost, 
google forms eller andre verktøy. 
Vi har opprettet en personvernerklæring samt vi ber om samtykke til lagring ved påmelding. Dette 
må alle utvalg ta høyde for også. Dette jobber vi med i 2023. 
 
Bilder og opphavsrettigheter: 
Når det gjelder bilder brukt på sosiale medier og nettsider så er dette med opphavsrett godt 
ivaretatt.  
Trenger vi bilder som vi ikke selv eier blir disse kjøpt inn fra bildebanker via innleid konsulent. Innleid 
konsulent har årlige abonnementer på 3 ulike bildebanker. 
Bilder og innlegg lagt ut av utvalgsledere og andre med ulike verv, må også tenke på både 
opphavsrett og samtykke i så måte. 

 

8.4 PER STENSLAND 
 
Det innføres krav til budsjett, regnskap og virksomhetsplan med målsetting for foreningens virksomhet. 
 

• Det skal på årsmøtet hvert år legges frem detaljert budsjett for kommende driftsår. Budsjettet skal 
settes opp separat for hvert av utvalgene. Avvik over 15% skal fremgå i publiserte styrereferater, og 
det skal opplyses om hvilke tiltak som er iverksatt for å justere virksomheten. 
Dersom regnskapet som legges frem på neste årsmøte viser vesentlige avvik fra vedtatt budsjett må 
avviket begrunnes og godkjennes av dette årsmøte. Tiltak for å korrigere årsaker til avvik må legges 
inn og godkjennes i budsjett for etterfølgende år. 
Ved større tiltak der utgifter fordeles over flere år må det ivirksomhetsplanen finnes et 
langtidsbudsjett for tiltaket totalt. 
 

• Det skal på årsmøtet hvert år legges frem for godkjenning en virksomhetsplan for foreningens drift 
som skal oppdateres årlig. Den skal omfatte planer og tiltak i kommende 3-5 års periode. I denne 
planen skal det beskrives hvordan foreningen skal disponere ulike inntekter til beste for 
medlemmene. Dette skal gjøres separat for hvert område der foreningen har vesentlige inntekter. 
(Kontinggentinntekter, Kursvirksomhet og inntekter fra hagleskyting og rifleskyting). 

• På hvert årsmåte skal fullstendig regnskap fremlegges og alle bilag og fakturaer skal være 
tilgjengelig på årsmøtet. Regnskapet skal være slik at hvert utvalgsområde skal være adskilt 
regnskapsmessig, og hagle og rifleaktivitet skal være separert. 

 
BJF er en forening eid av medlemmene og foreningens hovedoppgave er å gi foreningens medlemmer gode 
og rimelige tilbud om aktiviteter innen jakt, fiske og friluftsliv i tråd med NJFF’s formålsparagraf. 
I dag er omfanget av foreningens virksomhet så stor at det er nødvendig med gode regnskapsrutiner, 
budsjettrutiner, styringsverktøy og virksomhetsmål slik at medlemmene på årsmøtet har muligheter til å 
bestemme hvilke aktiviteter som de ønsker at foreningen skal satse på og hvordan dette skal drives i forhold 
til inntekter og økonomisk evne. 
 
Forslag til vedtak:  
Årsmøte innfører de krav krav til budsjett, regnskap og virksomhetsplan for foreningens virksomhet som er 
beskrevet ovenfor fra og med 2023. Budsjett skal om ikke det foreligger på dette årsmøte utarbeides innen 
14 dager og behandles i ekstraordinært årsmøte. Disse kravene skal innarbeides i foreningens vedtekter, i 
henhold til NJFF's vedtektsnorm med eventuelle tillegg for BJF.  
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Hilsen  
Per Stensland 
 
 

Styrets Innstilling: 
Det har ved ulike anledninger vært diskutert å lage budsjett og regnskap for de ulike utvalgene i BJF. 

 

Det er pr i dag ikke gjennomført budsjettering og regnskap pr utvalg fordi styret har prioritert det 

grunnleggende arbeidet med å innføre ECIT sitt Power Office (PO) system og bli fortrolig med 

bruken av dette.  

PO systemet gir mulighet for det enkelte medlem å sende inn krav på refusjon av utlegg, fakturere 

BJF for gjennomført arbeid til jegerprøvene og annet arbeid det er inngått avtale med styret om. 

Dette kan gjøres ved å laste ned PO sin app.  

Samlet er erfaringen at PO er et egnet system for BJF.  

Alt dokumentasjonsunderlag for utlegg/utbetalinger ligger på Ecit sin nettbaserte løsning på 

elektronisk format. Personvern og andre hensyn (informasjoner om personnummer, SWIFT koder, 

kontonummer mm) gjør at dette ikke kan ligge fritt tilgjengelig på nett men at dedikerte personer har 

tilgang til systemet. Sensitiv informasjon fra systemet skal heller ikke sendes ut fra PO pr mail pga 

fare for misbruk.                

 

Regnskapsfører sørger som kjent for at regnskapet føres i henhold til gjeldede regelverk.  

 

Systemet kan gruppere utlegg pr utvalg om de som sender inn faktura/refusjon for utlegg merker 

dette med riktig utvalg. Her har BJF et stort potensiale for forbedring.  

En mulig løsning kan være at hvert utvalg nominerer en bestemt person som skal ha denne 

«bestiller-rollen» og at det sendes kopi på mail til kasserer når bestilling blir gjort/kontrakt blir inngått. 

Fullmakt må selvsagt være innhentet før bestilling blir gjort.    

Utover dette må det fastsettes hvordan de generelle utleggene (over-head-kostnader) til utgifter som 

forsikring, strøm, kommunale avgifter, generell drift av anlegget skal fordeles.   

Det er vel slik at det er de enkelte utvalgene som selv er best skikket til å sette opp budsjett for eget 

virksomhetsområde for påfølgende periode. Styret kan selvsagt fortsette med kampanjer på sosiale 

medier gjennom innleid kapasitet for å holde oppe og øke etterspørselen inn mot aktiviteter som er 

organisert og planlagt frem i tid.    

Inngående kontantstrømmer må også fordeles rett på utvalgene. Dette er det imidlertid mer 

oversiktlighet rundt og lettere å holde kontroll på. Izettle bør organiseres slik at en produktgruppe 

ikke kan benyttes av flere utvalg.  

Når det gjelder forslaget om å fortløpende redegjøre for den løpende driften i forhold til budsjettet 

hadde det vært en enkel oppgave om utgifter og inntekter hadde vært jevnt fordelt over årets 

måneder. Vedlagt følger oversikt over strømmer inn og ut fra BJF sin konto fordelt pr måned for 

perioden 2020 – 2023.  

Her ser man at inntektene har steget betydelig og midlene har vært benyttet til å nedbetale all gjeld 

og det er i tillegg satset betydelig på profesjonalisering av driften gjennom å inngå avtaler skriftlig og 

ta i bruk digitale hjelpemidler (PO, Izettle, facebook, instagram) mm – jf andre steder dette er omtalt 

videre.  

Om regnskapsfører skal gjøre opp regnskapet til BJF månedlig vil det påløpe betydelig merarbeid 

både for kasserer og Ecit med tilhørende kostnader. Å arbeide mot månedlig avstemming mot 

budsjett blir både uhensiktsmessig og vanskelig på grunn av at det er et betydelig stokastisk innslag 

knyttet til BJF sine kontantstrømmer inn på konto. 

Fakta er at de løpende driftsinntektene i perioden 2020-22 har økt 2,3 mill i 2020 til vel 4 mill i 2022 – 

dette er det også gjort rede for i andre dokumenter årsmøtet får fremlagt. 

 

8.5 JAN ERIK ROGNALDSEN 
 
Det har siste året vært utrolig mye bra som har skjedd i Foreningen.  
Vi har hatt en utrolig medlemsvekst og aktivitet samtidig som det går meget godt økonomisk. Dette er noe vi 
alle bør være glad for. Men dessverre er det noen som tydeligvis IKKE liker dette.  
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Janteloven har slått til for fullt. Det har vært drevet en vanvittig heksejakt på innleid kosulent forrige år, så 
mye at forbundet ble innkalt for å stoppe dette. Det har vært blitt spredt falske rykter og løgner om innled 
konsulent.  
Vedkommende har bl.a. blitt beskyldt for å ha tatt «penger under bordet» for avtalen med Bergen Aktiv (en 
avtale vi har prøvd å få til tidligere år uten suksess).  
Jeg har også blitt oppringt av butikksjefen på Bergen Aktiv om en episode hvor en av BJFs intruktører 
oppførte seg meget ubehagelig i butikken, og slang dritt om både klær og våpen.  
Jeg tok for meg vedkommende etter denne hendelsen, men fikk ikke noen beklagelse for oppførselen. 
 
Jeg mener at slik oppførsel egentlig burde kvalifisere for oppsigelse som Instruktør, men styret i BJF mente 
at vedkommende burde få fortsette - styret viste altså good-will i stort monn.  
 
Det har blitt forsøkt vervet medlemmer fra andre foreninger for bevisst å kaste styret. Det er en gruppe i 
Foreningen som mener de skal styre alt som skjer ned til minste detalj, og har plaget styret med så mye dritt 
og bagateller at styret har brukt like mye tid på å svare denne gruppen, som reelt styrearbeid.  
 
Dette kan ikke fortsette!  
 
Foreningen rives i fillebiter av Janteloven som får herje fritt.  
 
Nå må folk glede seg over at vi gjør det så bra både mtp aktiviteter, økonomi og medlemsmasse.  
BJF er blitt en så stor forreninf, at å drive den kun på dugnad det går ikke lengre - vi er nødt å ha en 
ansatt/innleid som kan samle troppene og drive oss framover (selv små idrettslag med halvparten av 
medlemsmassen vår har faste ansatte). 
 
Innleid konsulent har gjort en fantastisk jobb. Vedkommende er på ballen fra tidlig morgen til sen kveld hver 
eneste dag hele uken.  
INGEN andre hadde gjort jobben bedre.  
Vi er helt avhengig av å ha en som samler troppene, og har oversikten.  
 
Skiftende styrer har prøvd men brenner seg ut gang på gang.  
 
Så min oppfordring til Årsmøtet er:  
La oss ikke bruke mer tid på kjekling om bagateller som bare gjør en ting; nemlig å skyve folk vekk og 
brenne de ut.  
Vi er en stor gjeng som ALLE fortjener skryt for jobben vi gjør: 
 
Rifleinstruktører, Jegerprøveinstruktører, Hagleinstruktører, Oppmenn, Dugnadspensjonister, Jaktledere, 
Hundefolk, osv...... (sikkert noen jeg har glemt her).  
 
La oss jobbe SAMMEN og gi hverandre SKRYT. Snakk hverandre OPP og ikke ned. Vær positiv, og gled 
deg over hva vi SAMMEN har fått til. JANTELOVEN MÅ IKKE FÅ ØDELEGGE FORENINGEN!! 
 
Mvh Jan Erik Rognaldsen 
 
 

8.6 LINN VASSBOTN 
 
Når noen ikke tåler at andre lykkes.  
 
Det finnes et knippe medlemmer med ulike posisjoner i BJF. 
De er om lag fire personer.  
De vet utmerket godt hvem de er.  
 
Det begynte i det små.  
Dette ble veldig tydelig for meg som sitter med administrasjon hver dag. Det begynner som slags små 
protester. Som å ikke like ting man deler på Facebook. Ikke følge/like på bilder på Instagram.  
 
Så følger dette opp med små stikk, og lave kommentarer. Jeg har opplevd å ikke bli hilst på, opplevd at disse 
himler med øynene i møter. Dette er personer som har opplæring og funksjoner i vår forening. Jeg har blitt 
baksnakket. Blitt kalt inkompetent, uerfaren og uviten. Jeg har opplevd å bli hvisket om. Fått høre at jeg har 
lagt meg til å jobbe for BJF. 
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Det ble laget et skriv sendt ut med er krav om å få meg fjernet. Det går i bølger. Så er det stille, en stund. Så 
kommer dette frem igjen. Jeg får ikke delta som instruktør på andres kurs, selv om dette er vedtak på. Jeg 
skal stenges ute.  
 
Det har blitt spredd rykter og løgner. Konspirasjonsteorier og anklagelser. Mens dette pågår vokser BJF i 
rekordfart. Jeg er stille. Sier ingenting til styret. Tiden går. Forslag om samarbeid med Bergen Aktiv blir 
vraket av disse. Selv om alle andre foreninger i regionen inngår likt samarbeid med samme aktør. 
Omsetningen passerte så 1 million, så 2 millioner, så 3 millioner og tilslutt 31.12.2022 passerer BJF 4 
millioner. Vi slår Åsane i medlemsvekst. Likevel påstår disse at det er covid som er årsaken til vekst, eller rot 
og konflikter i  Åsane. Vi lager ulike arrangementer og hjelper og bistår også disse fire med alt de trenger. 
Protesten har mer lyd nå. Hardere.  
I ryggen har jeg et kompetent styre.  
Et fremoverlent og nytenkende styre. En revisor, en eiendomssjef, en daglig leder, en senior rådgiver,  en 
leder som er senior konsulent, og en bedriftseier. Alle med lengre utdannelser og innsikt. Likevel ikke godt 
nok for disse fire personene.   
Det sittende styret bruker uendelig med tid og krefter på disse fire. Det blir omkamp på det meste av 
endinger og forbedringer.  
 
Vi har en stor jentegruppe, med over 400 jakt-interesserte kvinner. Mest sannsynlig størst i regionen. Ingen 
kreditering for dette heller.  
 
Det blir så ille til slutt. Etter utallige klager, tlf og henvendelser. Jeg ble oppringt på kveldstid da en av disse 
hadde opptrådt svært ufint.  
Nok er nok. Varselet går, sånn kan vi ikke ha det.  
 
Så kommer det trusler, trusler fra hit og dit. 
Jeg spør meg selv. Hva er agendaen deres? Hva vil de?  
 
Ja jeg får lønn, og ja jeg fakturerer fra et selskap.  
Alle må ha lønn for jobb som krever en som et vanlig virke. Ikke noe hokus pokus med dette. Og BJF har 
midler til dette. Men noen hater det. Hvorfor?  
 
BJF får presseomtale blir rost i skyene av vekst og måten vi drifter på. Fremdeles ikke godt nok. Til og med 
får vi ros fra øverste hold i NJFF.  
 
Vi øker deltakere på kurs, skyting, jakt, arrangementer. Vi hadde 420 elever igjennom på jegerprøven i 2022. 
Tilfeldig? Neppe. Det å annonsere, besvare henvendelser, tlf bidrar.  
Åsane hadde 70 elever i 2022. Og hvis dette er så enkelt, så kunne vel dette bare vært igangsatt lenge før 
min tiltredelse. De løftet ikke en finger for endringer.  
 
Utvalget nevner ikke mitt navn engang i sin årsmelding. Selv om jeg er like mye instruktør som disse. Alle blir 
nevn foruten formann og meg.  
 
Så kommer revisjonsrapport. Der jeg omtrent blir beskyldt for å drive snusk og lusk.  
Jeg har ikke ord. Ja, jeg har fått justert bidrag i takt med økt arbeidsmengde og omsetning. Og med god 
grunn. Og nei, jeg lyver heller ikke på meg bompenger i kjøregodtgjørelse. Ei heller overfakturerer jeg. Og 
ingen andre heller.  
 
Det gjelder å ikke finne flisen i øyet på naboen før du fjerner bjelken i ditt eget.  
 
Og jeg forventer en endring sporenstreks.  
 
Dette er et utdrag av hverdagen som innleid konsulent i BJF.  
 
 

8.7 JAN F. MONSEN 
 

Årsmøtet må få fremlagt alle personalsaker fra 2022. Hva gjelder den enkelte sak, hvilket punkt i  lover eller 

formål er brutt, hvem har behandlet sakene herunder habilitetsvurdering av de involverte.  Hva var 

konsekvensen av den enkelte sak og hvorfor er denne informasjonen unndratt foreningens  medlemmer?  

Forslag til vedtak: Styret må til årsmøtet, eller senest 14 dager etter årsmøte gi tilfredsstillende  utredning om 

personalsakene i 2022 til foreningens medlemmer. 
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Styrets innstilling:  

Styret mener at vi har vurdert og behandlet saken etter beste evne, og anser ikke at dette er en sak 

for årsmøte.  

Styret hverken kan eller skal ikke utlevere eller diskutere informasjon av personvernhensyn og 

hensyn til tredjepart. 

Dette er en del av foreningens daglige drift. 

 

Saker til behandling ved BJF årsmøte 21032023. 
 
Sak 1: 
Avtale mellom BJF styre og Huntress A/S skal fremlegges for generalforsamlingen. Det skal fremlegges 
avtale, ansvarsforhold, arbeidsoppdrag og utbetalings betingelser. Det skal og fremlegges dokumentasjon 
på hvordan dette er forankret i BJF styre referater.  
 

Styrets innstilling: 
Dette er en del av foreningens daglige drift. Avtaler mellom to parter er ikke offentlig og skal ikke 
offentliggjøres på et årsmøte. Avtalens kostnad og omfang beskrives andre steder i årsberetningen. 

 
Sak 2: 
Det skal fremlegges avtale mellom BJF styre og Bergen aktiv. Dette gjelder hvordan BJF frontes, hva BJF 
har igjen for avtalen. Og hvor dette er koblet opp mot styre referater.  

 
Styrets innstilling: 
Dette er en del av foreningens daglige drift. Avtaler mellom to parter er ikke offentlig og skal ikke 
offentliggjøres på et årsmøte. Avtalens formål finner man beskrevet i medlemsrabattene på bjf.no 

 
Sak 3: 
BJF styre har i samarbeid med noen BJF medlemmer foretatt mobbing og trakassering av xxxx (Styret har 
anonymisert av personvernhensyn)  Jeg kan ikke se at xxxx har forbrutt seg mot noe av det som er frontet 
fra BJF. BJF styre må forklare seg fra årsmøte, samt komme med en uforbeholden unnskyldning til xxxx..  
Det at Styret fratar xxxx oppgaver for jegerprøven, som registrering, utsendelse av regninger. Dette er gjort 
uten at majoriteten av jegerprøve instruktørene er involvert. Styret skal fremlegge styre protokoll hvor og når 
dette er behandlet i styre.  
 

Styrets innstilling: 
Hvordan innsender kan ha noen oppfatning rundt en personalsak der NJFF sentralt er involvert 
finner styret underlig. Dette er en sak styret har behandlet og gjort undersøkelser rundt i samråd 
med sentralt hold. For å få innsyn i en personalsak, må man selv være part i saken, noe innsender 
ikke er. 
Styret hverken kan eller vil gå inn på en personalsak eller presentere den for et årsmøte. Dette er en 
del av foreningens daglige drift, og kan ikke offentliggjøres av personvernhensyn. 

 
Sak 4: 
BJF styre må bringe i orden BJF fond. BJF har et fond som lyder navnet Henrik A Micelsens fond. Dette 
fondet er ikke aktivt, har ikke penger stående på konto. Min anbefaling er at en tilbakefører lånte midler til 
fondet, og at nytt fondsstyre opprettes.  
 

Styrets innstilling: 
Styret klarer ikke finne dokumentasjon for dette, men utfordrer innsender eller andre medlemmer i 
foreningen som har informasjon om å kontakte styret med denne informasjonen  
 
 

8.8 FRODE JOHANSSON 
 

Jeg vil med dette fremsette en bekymringsmelding til årsmøtet i Bergen jeger og fiskeforening. 

Da jeg ble spurt om jeg ville bli med som styremedlem i BJF tenkte jeg at det ville være en fin 

anledning til å få være med å videreutvikle foreningen og ikke minst delta i å videreutvikle området 

på Kismul, som har et så stort potensial. 

De siste par årene har foreningen hatt stor vekst og utviklet seg til å bli den største jeger og 

fiskeforeningen i Hordaland. Dette takket være strategisk arbeid og mange flinke ildsjeler i de 

respektive utvalgene som har viet mye av sin fritid til foreningens arbeid. 

Dette er jeg veldig stolt av å ha vært en del av. 
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I takt med at foreningen har vokst og medlemsmassen økt, har det også vært nødvendig å gjøre 

endringer i den daglige driften. 

Styret har sett behov for å profesjonalisere og digitalisere oppgaver for å håndtere den økte 

pågangen i aktiviteter og ikke mist prøve å imøtekomme forventningene til alle de nye medlemmene 

som har strømmet til. 

Det er da skuffende og trist å oppleve at enkeltmedlemmer i sentrale posisjoner, gang på gang nekter 

å etterkomme styrebehandlede vedtak som er ment til det beste for medlemmene. 

 

 

Når jeg ser tilbake på siste år, så har styret måtte bruke en stor del av sin tid på 4 stk. 

enkeltmedlemmer som gang på gang har nektet å etterkomme styrets vedtak, og vil ha omkamp på 

enhver avgjørelse. 

Jeg opplever at disse medlemmer setter sine egne behov fremfor foreningens. 

Det har også blitt fremsatt særdeles grove beskyldninger og usannheter om enkeltmedlemmer av 

foreningen, og dette kun for å fremme sin egen sak. 

Slik som dette har utviklet seg går det utover miljøet og trivselen i foreningen, og det kan vi ikke 

akseptere. 

 

Vi er en forening med mer enn 1700 medlemmer som deler de samme interesser. Alle har sine 

særegne ønsker og behov. 

La styret jobbe til det beste for alle medlemmene og ikke bruke tiden til å pleie egoet til 

enkeltmedlemmer som ikke ønsker endringer. 

Jeg ønsker ikke å nevne personer med navn, da dette kun bidrar til økt konfliktnivå. 

Vi må heller prøve å løfte blikket og jobbe sammen mot et felles mål. 

Vi har fortsatt mye ugjort arbeid i BJF. 

Jeg håper årsmøtet vil bidra til å få klubbens medlemmer til å jobbe sammen for en positiv utvikling i 

foreningen, slik at vi kan legge bak oss slike meningsløse krangler. 

 

Det er ikke sikkert at jeg vil fortsetter som styremedlem etter årsmøtet, men jeg ønsker det aller 

beste for foreningen i mitt hjerte. 

Med vennlig hilsen 

Frode Johansson 

 

 

9. VEDTEKTER 

Nye vedtekter for Bergens Jæger- og fiskerforening (BJF) 
Et utvalg i BJF har basert på vedtak i årsmøtet 2022 utarbeidet et forslag til vedtekter i tråd med 
vedtektsnormen til Norges Jeger- og Fiskerforbund (NJFF).  
 
Bakgrunn 
Fram til landsmøtet i november 2021 hadde NJFF såkalte mønstervedtekter for lokale foreninger. Det var i 
prinsippet frivillig for den enkelte forening om det ønsket å vedta vedtekter i tråd med mønstervedtektene 
eller ikke.  
 
På NJFFs landsmøte 14. november 2021 ble vedtektnormen ble vedtatt. Innholdet i vedtektnormen er 
bindende på den måten at den enkelte forening er forpliktet til å bruke normen med sitt innhold for å være 
tilsluttet NJFF. 
 
Landsmøtet i 2021 besluttet at vedtak om justerte vedtekter i tråd med den nye normen, skal være gjort 
senest i 2023. BJF må oppdatere sine vedtekter i tråd med normen på årsmøtet 21. mars 2023. 
  
Basert på vedtak i årsmøtet i 2022 har styret satt ned en liten (men representativ) gruppe som har jobbet 
med vedtektene til BJF. Utvalget har bestått av følgende: Kenneth Styve, Paal Chr. Breivik, Ronald 
Johannessen og Therese Sandnes.  
 
Utkast til vedtektene er oversendt til NJFF v/ Terje Wangsholm og hans tilbakemeldinger er hensyntatt i 
vedlagte utkast. Vedtektene er også sendt til utvalgslederne for innspill i de ulike utvalgene.  
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I henhold til tilbakemeldingen fra NJFF er det kun mulighet til å endre § 2,6,8,9. Det som er blitt endret/ lagt 
til fra normen er markert med grønn tekst. 
 
Forslag til vedtak: 
Årsmøtet i BJF vedtar vedtektene som er lagt frem på årsmøtet 21.mars 2023. 
 
Vedtektene ligger som vedlegg. 
 
 
 
 

10. VALGKOMITEENS FORSLAG TIL 
STYRE OG REVISOR 

Da valgkomiteen som ble valgt på årsmøtet i 2022 ikke har fungert velger jeg å sende et revidert valgforslag 
til styre. Det styret som er valgt inn og som fungerer fra årsmøtet i mars 2022 og til neste årsmøtet som er 
21.03.2023 
 
Forslag fra meg til valg på årsmøtet i 2023: 
 
Leder:  Stian Horne   Ikke på valg 
Nestleder: Frode Johansson  Gjenvalg 
Kasserer: Frank Dahl   Ikke på valg 
Sekretær: Aurora Hatlestad  Gjenvalg 
Styremedlem:  Therese Sandnes  Ikke på valg 
Styremedlem: Sindre Knutsen   Fra Varamedlem til Styremedlem 
Styremedlem Anders Kroken   Nytt styremedlem 
Varamedlem: Kennet Styve   Nytt Varamedlem 
Revisor: Grete Karin Sagevik   Ny 
Valgkomiteen:  Velges av de fremmøtte  Ny og velges for 3 år. 
 
Valgkomiteen:  Bjørn Erik Nilsen sin periode i valgkomiteen er ferdig. 
Lederne av de forskjellige utvalgene utnevnes av styret. 
 
Med hilsen 
Øystein Knutsen 

 

 

 



  

BERGENS JÆGER- OG FISKERFORENING 

 

31. desember 2022 

Leder: Kenneth Styve 

 

Årsrapport 2022 - Hagleutvalget BJF 
 

Oppsummering av driftsåret 
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Årsrapport 2022 - Hagleutvalget BJF 

Oppsummering av driftsåret 

Sammendrag 
Aktivitetene ved hageanlegget har innenfor perioden blitt ledet og administrert av hagleutvalget. Banene 

har holdt åpent 5 dager i uken. Utvalget har opprettholdt utstrakt dugnadsaktivitet gjennom etablerte 

vaktplan for å drifte anlegget på en sikker og effektiv måte.  

Basert på foreningens oversikter var omsetningen ca. 1,02 mill kroner. Dette er ca. 42% høyere 

sammenlignet med 2021 og utgjør ny beste notering. Driftsmarginen etter fratrekk av innkjøpskostnader 

til ammunisjon og lerduer, frakt, vedlikehold, strøm og avskrivninger er estimert til lave ca. 1,1 %.  

Her anføres at regnskapet ikke er tilført forholdsmessige inntekter fra jegerkurs, mens kostnader til 

materiell (skudd og lerduer) og instruktører for hagledelen av jegerkursene er belastet regnskapet. Dette 

fremstår uheldig og i fortsettelsen bør det foretas en bedre forholdsmessig fordeling tatt i betraktning 

den innsatsen og kompetansen som tilføres jegerkursene fra hagleutvalget. 

Det skal også nevnes at regnskapet til haglebaner er belastet med ca. 70% av samlet strømkostnader 

innenfor perioden. Som kjent har vi sett rekordpriser på strøm. Andel av inntekter fra strømrefusjon er 

tilført regnskapet. Strøm kunne kanskje vært fordelt noe mer forholdsmessig mellom alle avdelinger. 

Resultatet reflekterer også betydelige økte materielle kostnader inkl. transport for lerduer og skudd. 

Prisnivået har vært vanskelig å forutsi ettersom det bl.a. reflekterer valutasvingninger hos våre 

leverandører. 

Prisene ble økt to gangen innenfor perioden (februar – juli). I dette ligger det at utvalget gjorde løpende 

risikovurderinger/kalkyler for å kontrollere og iverksette nødvendige prisjusteringer basert på økt 

kostnadsnivå. 

Hagleutvalget ser seg ikke fornøyd med oppnådde driftsresultat. Samtidig tas konsekvenser av økte 

materielle kostnader, strømkostnader og en ufordelaktig fordeling av inntekter fra jegerkurs til 

etterretning.  

Det er ikke registrert tilløp til ulykker og all aktivitet har blitt gjennomført uten skader på mennesker 

eller materiell. Forladninger i haglepatroner fremstår som en potensiell miljøutfordring. 

Innledning 
Kismul Skyte- og Friluftssenter har i 2022 gjennomført sitt 8 ordinære driftsår med to operative jeger- 

trap haglebaner, en OL skeetbane og uferdig «sportingbanen». Skyteaktiviteter har følgelig vært 

innenfor nevnte grener. Som tidligere har driften blitt ivaretatt av hagleutvalget på dugnad. 

Det har blitt gjennomført 12 haglestevner, hvor av 8 JT/NT-stevner, 3 OL-Skeet stevner og et 

lerduesti-stevne. Baneanleggets positive renommé er opprettholdt og besøkende tilkjennegir at de føler 

seg velkommen og godt ivaretatt. I høyaktivitetsperioder (august-september-oktober) har også flere i 

utvalget trådt til for å klare en mest mulig sømløs avvikling av skyteaktiviteter. 
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Hagleutvalgets medlemmer har gjennomført skyteledelse ifm. alle jegerprøvekurs i regi av BJF. Denne 

aktivitet har økt i volum innenfor perioden.  

Drift  
Hagleutvalget har bestått av personell (19) som kontinuerlig har arbeidet for å fremstå tillitsfull, utvise 

godt lederskap og fremstå positiv i møte med besøkende. Utvalget har rekruttert en ny person som har 

vært under opplæring.  

Bredbåndsløsningen fra ICE fungerer noenlunde tilfredsstillende, men vi erfarer dessverre redusert 

stabilitet i perioder. Utvalget har opprettholdt god grunnstruktur for planlegging og gjennomføring av 

alle typer stevner. Anskaffet web-system for stevne- og resultatservice fungerer tilfredsstillende så lenge 

bredbåndtilgangen fungerer. 

Nærmere informasjon finnes på nettadressen: http://www.leirdue.net 

Ammunisjonsbunker fungerer godt både ut fra sikringshensyn og krav til gunstig lagertemperatur. 

Innlagt vann i oppholdsrommet og toalettfasiliteter har også blitt ønsket varmt velkommen. 

Kismul Sportskyteklubb er som kjent etablert for å imøtekomme krav fra Norges Idrettsforbund (NIF) 

og Norges Skytterforbund (NSF) ifm. trening og konkurranseskyting innen Nordisk Trap og OL Skeet 

mv. Rundt halvparten av stevnedeltakerne har vært tilknyttet NIF og NSF. Dette viser med positivt 

fortegn betydningen av Kismul SSK for å øke stevnedeltakelse og gi et bredere konkurranse tilbud. 

Resultater 
Omsetningen ved haglebanene endte på ca. 1,02 mill1 kroner. Dette er ca. 42% høyere sammenlignet 

med 2021 og utgjør ny beste notering. Driftsmarginen etter innkjøpskostnader for ammunisjon og 

lerduer, strøm, vedlikehold og avskrivninger er estimert til lave ca. 1,1 %.  

Her anføres at regnskapet ikke er tilført forholdsmessige inntekter fra jegerkurs, mens kostnader for 

materiell (skudd og lerduer) og instruktører for hagledelen av jegerkursene er belastet regnskapet. Dette 

fremstår uheldig og i fortsettelsen bør det foretas en forholdsmessig fordeling tatt i betraktning den 

innsatsen og kompetansen som tilføres jegerkursene fra hagleutvalget. 

Krigen i Europa og andre markedsmessige mekanismer har også drevet opp prisnivået på materiell. Det 

har innenfor perioden vært utfordrende å anskaffe særlig hagleskudd. En har følgelig måttet planlegge 

driften med noe større lagerbeholdning for å redusere risiko for å gå tom for materiell.  

For å illustrere ovennevnte kan det være fornuftig å betrakte prisutviklingen for anskaffelse av skudd og 

lerduer (inkl. frakt) over et lengre tidsrom, dog med særlig søkelys på økningen i 2022: 

 
1 Dette er basert på tall fra foreningens avdelingsregnskap (02)  

http://www.leirdue.net/
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FIGUR 1 –  V ISER PERIODISK OG ÅRLIG PRISUTVIKLING FOR LERDUER PATRONER (INKL. FRAKT)  I  PERIODEN 2016 –  2022. 

PRISNIVÅET FOR AMMUNISJON STEG MED > 30%  I  PERIODEN 2021-2022 

 

FIGUR 2 -  V ISER PERIODISK OG ÅRLIG PRISUTVIKLING FOR LERD UER (INKL. FRAKT)  I  PERIODEN 2016 –  2022.  PRISNIVÅET FOR 

LERDUER STEG MED HELE 38,5%  I  PERIODEN 2021-2022 

Utvalget har løpende gjennomført risikovurderinger og kalkyler. Prisformatet har følgelig blitt justert to 

ganger innenfor alle produktkategorier (februar og juli). Grunnet bl.a. valutasvingninger hos våre 

leverandører har prisnivået vært vanskelig å forutsi, og figuren nedenfor viser at vi ikke har klart å 

opprettholde forventet margin på anskaffelser tilsvarende tidligere år. Figur 3 viser en reduksjon på ca. 

8% i 2022 sammenlignet med forrige år. 
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FIGUR 3 –  V ISER PRIS MARGINER PÅ ANSKAFFELSER (SKUDD OG LERDUER INKL. TRANSPORT)  PR. SERIE FOR ET BJF-MEDLEM I 

PERIODEN 2015-2022 

Som tidligere har det vært benyttet et 5-delt prissystem for skuddserier inkl. lerduer (25), alternativt 

bare lerduer (25). 

Medlemsstatus Priser skudd-/dueserie / bare dueserie2 

Ikke medlem 200 / 110 

Medlem NJFF 170 / 100 

Medlem BJF 150 / 90 

Ungdom < 20 år 135 / 70 

Hagleutleie 55 

TABELL 1 -  VISER PRISFORMAT FRA MEDIO JULI 2022 FOR EN SERIE MED AMMUNISJON OG LERDUER, AL TERNATI VT KUN LERDUER 

FORUTSATT AT SKYTTER HOLDER EGNE AMMUNISJON  

Nøkkeltall og betraktninger 
Følgende nøkkeltall og trendutvikling fremlegges som indikatorer for driften gjennom perioden: 

Nøkkeltall Omsetning (NOK) 

Omsetning totalsalg 1 026 480,-  

Ordinær skyting 885 100,- 

Omsetning stevner 78 270,-  

Team building 48 629,-  

TABELL 2 VISER OMSETNINGSTALL FRA DRIFTEN AV HAGLEBANENE  BASERT PÅ HAGEUTVALGET EGNE OVERSIKTER. FLERE STEVNER 

BLE AVLYST GRUNNET PANDEMIEN  

Utvalget har rekruttert et nytt medlem for å kompensere for bortfall. Enkelte har ikke kunnet dekke inn 

alle vakter grunnet livsfase og jobb. Øvrige medlemmer har dekt inn og i sum har dette bidratt til 

 
2 Prisjustering juli 2022 
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noenlunde akseptabel vaktbelastning. Krav til personlige egenskaper og kompetanse er som tidligere 

søkt ivaretatt på en god måte, og flere har gjennomført hagle instruktørkurs i regi av fylket.  

Aktivitetsnivået, og særlig potensiale til sporting banen er på ingen måte tatt ut. Mye arbeid gjenstår for 

å utvikle denne delen av anlegget til ønsket teknisk og funksjonelt nivå. Her må innsatsen intensiveres 

slik at installerte løsning kan gi ytterligere positive effekter for skyttere og foreningen. Sportingbanen 

bør tilrettelegges med kortløsning slik at en får større kontroll, og at det unngås økt behov for 

vaktpersonell. En vurderer at tidspunktet må koordineres med utviklingen og ferdigstillelse av 3. 

haglebane. 

Videre bør en utbedre teknisk løsning på trap-banene slik at akustikken kan slås av oppe på banene. 

Dette er svært viktig for å redusere «svinnduer» som utløses uønsket. Dagens prisnivå på lerduer gjør at 

dette bør behandles som et strakstiltak. 

Driften fremover 
I 2023 er det planlagt 13 terminfestet stevner; 10 JT/NT og 3 skeet. Det etableres også samarbeid med 

Os JFF for å arrangere 100-skuddsstever JT/NT på lørdager og søndager i den hensikt å trekke skyttere 

fra regioner lengre vekk. Kapasitet og kompetanse for gjennomføring av stevner må fortsatt 

videreutvikles internt i hagleutvalget slik at flere mestrer oppgaven. Flest mulig bør inneha 

handlingskompetanse innenfor administrative systemer, stevne administrasjon etc. 

Det bør også vurderes om støyisolering av taket på haglebane 1 kan utbedres jf. støyrapport utarbeidet 

av Norconsult AS. Støynivået fremstår svært høyt og bør utbedres både for skyttere og det ytre miljøet 

som også vil kunne påvirkes fordelaktig gitt iverksettelse av tiltak for støydemping.  

Enklere løsning for transport av lerduer bør også forbedres. Det er p.t. for mye manuell håndtering av 

lerduemateriell. Dette utgjør en betydelig belastning og foreningen har ikke tilgang til maskinelle 

hjelpemidler. 

Markedsføring via web og sosiale medier bør intensiveres. Læring og konstruktiv dialog internt i 

utvalget, med styret og øvrige utvalg, står sentralt i tiden som kommer. Konstruktiv dialog fremstår 

som det viktigste suksesskriteriet for fortsatt god og utviklende drift av haglebanene. 

 

Kismul, 31. desember 2022 

 

  

(Sign.)   
Kenneth Styve   
Leder hagleutvalget   
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VEDTEKTER FOR BERGENS JÆGER- OG 

FISKERFORENING 

Foreningen ble stiftet 01.02.1895 
 

Vedtektene er endret 01.02.1895, 19.03.1918, 01.04.1930, 01.12.1937, 

25.04.1947, 09.05.1953, 23.05.1958, 17.04.1969, 09.04.1997, 06.06.2001, 

29.05.2013 og 01.03.2019. 

 

Gjeldende vedtekter er i henhold til vedtektnormen for lokale lag og 

foreninger som ble vedtatt på Norges Jeger- og Fiskerforbunds landsmøte 

14.11.2021. 

 

Foreningen er tilsluttet Norges Jeger- og Fiskerforbund. 
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§1 NAVN 

 

Foreningens navn er Bergens Jæger- og fiskerforening, heretter forkortet 

BJF. 

 

§2 FORMÅL 
 

Foreningens formål er de samme som for NJFF. Arbeidet i foreningen skal 

bygge på NJFFs gjeldende strategidokument. 

• Arbeide for å vekke interessen for jakt og fiske og for å fremme sine 

medlemmers adgang til sådan 

• Gjennom aktivt ungdoms- og utdanningsarbeid etterstrebe høy kvalitet 

og mangfold blant medlemmene 

• BJF skal bidra til at allmennheten får muligheter til å utøve jakt og fiske i 

Bergen og tilliggende kommuner, samt opplæring innen jakt og fiske  

• BJF skal gjennom drift av egne skytebaner tilby jegere og skyttere 

skytetrening og skytekonkurranser 

 

§3 MEDLEMSSKAP 
 

Enhver person som er interessert i jakt, sportsfiske, annet friluftsliv og 

naturforvaltning kan 

bli medlem. Foreningen er tilsluttet NJFF med alle sine medlemmer. 

Medlemmene deles inn i de til enhver tid gjeldende medlemskategorier i 

forbundet. 

Et medlem har ingen rettigheter i organisasjonen utover den perioden som 

kontingenten 

er betalt for. Medlemskap fornyes gjennom betaling av kontingenten for det 

kommende 

året. 

For å ha stemmerett må medlemmet ha fylt 14 år. 

  

Styret i foreningen kan vedta eksklusjon, suspensjon eller tap av verv og 

rettigheter i henhold til NJFFs sentrale vedtekter. 

 

§4 MEDLEMSKONTIGENT 

 

Medlemskontingenten vedtas av NJFFs landsmøte og representantskap. 

Betalt kontingent gjelder for ett år fra betalingsdato. Kontingenten kreves inn 

av NJFF sentralt, som overfører besluttet andel til foreningen. 
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§5 STYRENDE ORGANER 
 

1. Ordinært årsmøte 

2. Ekstraordinært årsmøte 

3. Styret 

 

§6 ÅRSMØTE 

 

Ordinært årsmøte skal holdes hvert år innen 31. mars. Årsmøtet skal 

innkalles av styret minst fire uker før avholdelse. Forslag til saksliste for møtet 

skal følge innkallingen. Saker til årsmøtet skal være skriftlige og styret i hende 

senest to uker før årsmøtet. Endelig sakliste behandles av styret og gjøres 

kjent for medlemmene senest én uke før møtet. Det skal føres protokoll fra 

årsmøtet. 

  

På årsmøtet skal følgende behandles: 

1. Konstituering av møte 

a. Godkjenning av innkallingen 

b. Godkjenning av dagsorden 

c. Godkjenning av forretningsorden 

d. Valg av ordstyrer 

e. Valg av sekretær 

f. Valg av tellekorps 

g. Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 

2. Årsmelding fra siste kalenderår 

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår 

4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 

5. Retningslinjer for foreningsdriften 

6. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

7. Styrets forslag til årsplan og budsjett 

8. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) for 

hovedmedlemskap. 

9. Valg av styre i henhold til § 8 

10. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter  

behov 

11. Valg av valgkomite på tre medlemmer 

12. Valg av revisor 

13. Eventuell utnevning av æresmedlemmer            

14. Eventuelt forslag om vedtektsendringer med utgangspunkt i 

NJFFs vedtektsnorm 
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Årsmøtet skal ha tilsyn med at tidligere avgjørelser er utført i samsvar med 

forutsetningene. 

  

Saker avgjøres med alminnelig flertall. Ved stemmelikhet anses forslaget 

forkastet, unntatt ved personvalg hvor det foretas loddtrekning. Personvalg 

bør foregå skriftlig dersom det foreligger flere forslag og noen krever skriftlig 

avstemning. Ellers har ingen tilstedeværende mer enn én stemme. Det er 

ikke rom for fullmakter. 

  

Inntil to representanter fra sentralleddet og/eller regionorganisasjonen har rett 

til å være til stede med talerett. 
 

 

§7 EKSTRAORDINÆRT ÅRSMØTE 
 

Ekstraordinært årsmøte kan innkalles av styret, eller når et tidligere årsmøte 

har besluttet 

det, eller når det blir krevd skriftlig av 1/3 av medlemmene. Melding av saker 

og innkalling 

må skje innen de samme tidsrammer som for ordinært årsmøte. 

Det skal føres protokoll fra ekstraordinært årsmøte. 

  

Det skal ikke tas avgjørelser i andre saker enn de som er oppført i 

innkallingen. 

  

Inntil to representanter fra sentralleddet og/eller regionorganisasjonen har rett 

til å være 

til stede med talerett. 

 

§8 STYRET 

 

Foreningen ledes av et styre på syv medlemmer, samt et varamedlem og skal 

velges av årsmøtet for to år av gangen, men slik at tilnærmet halve styret er 

på valg hvert år. Styret består av årsmøtevalgt leder, nestleder, kasserer, 

sekretær og styremedlemmer valgt etter funksjon. For styremedlemmer som 

er valg etter funksjon, bør det etterstrebes at det er sentrale medlemmer fra 

utvalgene i foreningen.  

 

Styremøte blir holdt når leder fastsetter det, eller når det blir krevd av minst 

tre medlemmer 

av styret. Styret er beslutningsdyktig når mer enn halvparten av styrets 

medlemmer er 
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til stede. Vedtak blir gjort med alminnelig flertall. Ved stemmelikhet har leder 

dobbeltstemme. Styret er kollektivt ansvarlig for driften av foreningen og for 

de vedtak 

som gjøres. 

  

Det skal føres protokoll fra hvert styremøte. Denne skal gjøres kjent for 

medlemmene. 
 

§9 STYRETS PLIKTER 

 

1. Verne om foreningens interesser, forvalte midlene, håndheve 

vedtektene og foreningens retningslinjer. 

2. Gjennomføre årsplanen og andre årsmøtevedtatte saker. Forberede, 

behandle og fatte vedtak i saker av interesse for foreningen. 

3. Legge frem for årsmøtet melding om virksomheten i foreningen 

gjennom det siste kalenderåret, revidert regnskap, budsjettforslag og 

forslag til virksomhetsplan i samsvar med NJFFs strategidokument, for 

kommende år. 

4. Legge fram for årsmøtet eventuelle forslag om utnevning av 

æresmedlemmer, samt eventuelle forslag om tildeling av NJFFs 

diplomer eller gullmerke for videre ekspedering til NJFFs 

Forbundsstyre. 

5. Rapportere årsmelding og regnskap til NJFF sentralt innen 1. mai hvert 

år. Ajourføre tillitsvalgtliste i NJFFs medlemsregister og i 

Brønnøysundregisteret. 

6. Arbeide for forenings- og medlemsfordeler, herunder muligheter for 

økonomisk støtte. 

7. Ivareta foreningens arkiv. 

8. De ulike utvalgsledere velges av styret og innkalles til styremøter ihht 

årshjul og ved saker som omhandler utvalget:  

a. Jaktutvalg  

b. Fiskeutvalg  

c. Skyteutvalg (består av rifle og hagle) 

d. Ungdomsutvalg  

e. Kvinneutvalg  

f. Opplæringsutvalg  

g. Hundeutvalg 

9. Styret kan tildele æresmedlemskap til medlemmer som har gjort en helt 

spesiell og verdifull innsats og som gjennom lengre tid har hatt 

fremtredende tillitsverv i foreningen. 
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§10 REGNSKAP 
 

Regnskapet følger kalenderåret og skal revideres av revisor valgt av 

årsmøtet. Revisjonen gir innstilling om regnskapet til årsmøtet. 

 

Foreningen dekker reiseutgifter og eventuelle andre utgifter som 

representanter for foreningen blir påført i tjeneste. 

 

§11 VEDTEKTSENDRINGER 

 

Foreningens vedtekter skal være innenfor NJFFs gjeldende vedtektnorm. 

Ved endringer i vedtektnormen, forplikter foreningen seg til å korrigere dette i 

sine vedtekter på førstkommende ordinære årsmøte. 

 

Forslag til endringer i de deler av vedtektene som foreningen selv kan 

tilpasse krever 2/3 flertall på årsmøtet for å bli vedtatt. Vedtektsendringer må 

godkjennes av NJFF sentralt. 

 

§12 DOMSUTVALG 

 

Foreningen er forpliktet av bestemmelsene i gjeldende domsutvalg i NJFFs 

sentrale vedtekter og normer. 

 

§13 UTMELDING AV NJFF 
 

Utmelding av NJFF krever 2/3 flertall i to påfølgende ordinære årsmøter og 

gjøres gjeldende fra førstkommende årsskifte etter endelig utmeldingsvedtak. 

Lovlig fattet utmeldingsvedtak må meddeles NJFF sentralt innen 1. 

september i året før utmeldingen. 
  

Dersom foreningen trekker seg ut fra NJFF uten gyldig vedtak i henhold til 

disse vedtektene, kan NJFFs Forbundsstyre vedta at NJFFs regionlag skal 

overta foreningens eiendeler på uttrekningstidspunktet til fremme for 

forbundets formål i området. 
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§14 OPPLØSING AV FORENINGEN 
 

Dersom det foreligger et grunngitt forslag om oppløsning, skal styret 

behandle dette og legge det fram for årsmøtet. Endelig avgjørelse i saken 

krever 2/3 flertall for oppløsning i to på hverandre følgende årsmøter. Dersom 

det blir vedtatt å oppløse foreningen, kan NJFFs Forbundsstyre vedta at 

midlene skal disponeres av NJFFs regionlag til fremme for forbundets formål i 

kommunen eller distriktet. 

Dersom foreningen selv ikke er i stand til å gjennomføre årsmøte, tilligger det 

regionlagets styre å beslutte oppløsning. 
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